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EGEHazırgiyim ve Konfeksiyon İhracatçıları
Birliği’nin 18’incisini düzenlediği Moda Tasarım
Yarışması’nda ödüller verildi. Finale kalan ilk
10 tasarımcı, Özlem Erkan mentörlüğünde
İzmir Olgunlaşma Enstitüsü ile hazırladıkları
koleksiyonları Serkan Duman ve Gökhan
Duman koreografisiyle sergiledi. �12’de

Modanın asla 
modası geçmez

AKTİVİSTyazar Hacer Foggo, “Sistem özellikle
engelli, boşanmış, çevresi tarafından dışlanmış
gibi özel durumları olan kadınları sosyal
yaşamdan tamamen uzak tutuyor. “Eğitim
Reformu Girişimi’nin (ERG) ‘Eğitim Askıda’
raporuna göre 442 bin 643 çocuk eğitim dışında”
diyen Foggo, “Yoksulluk çocuğun eğitimini
engelleyen en önemli nedenlerden biri, yine
yoksulluk veya sosyal dışlanma riski altında
çocukların oranı yüzde 45,2. Çocuk yoksulluğu bir
çocuk hakları ihlali. Çocuklar gıdaya erişim bile
sağlayamıyor” ifadelerini kullandı. 

BÜYÜKŞEHİR Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay,
seçim vaadi ve Genel Merkez Genelgesi’nin gereği
olarak Veteriner İşleri Halk Sağlığı Dairesi
Başkanlığı’nı kurdu, görevi H. Gökhan Özdemir’e
verdi.  Özdemir’e STK’lerden destek yağdı. � 3’te

BAYRAKLIBelediyesi Zabıta Müdürlüğü ekipleri, çevreye
kötü koku yaydığı tespit edilen Tepekule Mahallesi’ndeki
bir evden yaklaşık üç kamyon çöp çıkardı. �3’te

İEÜ Medical Point
Hastanesi’nin hekim ve
çalışanları ile kanseri
atlatan hastalar, ‘Bir
Şarkı Bir Hayat’
konserinde buluştu.
Atatürk Kültür
Merkezi’ndeki
unutulmaz konserde
hekimler, çalışanlar ve
hastalar en güzel eserleri birlikte
söylerken, izleyiciler hem eğlendi hem de
duygu dolu anlar yaşadı.  �12’de

İZMİRBüyükşehir Belediyesi'nin inşa edeceği,
Üçyol-Dokuz Eylül Üniversitesi Tınaztepe
Kampüsü-Çamlıkule arasında 13,5 kilometrelik
hatta hizmet verecek Buca Metrosu’nda
çalışmalar tüm hızıyla sürüyor. Büyükşehir
Belediye Başkanı Tugay 4 tünel açma makinesinin
çalıştığı alanda inceleme yaptı. �6’da

O metro gelecek
hem de çabucak

KONAKBelediyesi’nin özel tasarlanan aracı
‘Engelsiz Servis’ belediyenin Sağlık İşleri
Müdürlüğü bünyesinde hizmet vermeye
devam ediyor. Tekerlekli sandalye kullanan
bireyler için  asansör sistemine de sahip olan
araç, başvuru yapan Konaklıların sağlık
kuruluşlarına ulaşımını sağlıyor. �7’de
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GAMZE KUŞ

fztgamzekus@gmail.com
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AYLA KUBLAY

ayla1kublay1@gmail.com

Sporla 
ışıldayalım…
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HALE TOK SAVAŞER

hale.tok@finansalpusula.com

Melek yatırımcı mı, 
kitlesel fonlama mı?
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YUNUS KARAKAYA

haberci36@gmail.com

Diyojen ve 
günümüzdeki siyaset
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Hayalet 
ağrı
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HAYVAN DOSTLARI
TAM DESTEK VERDİ

YEŞİLDERE’YE
yeni bir görünüm
kazandırmak

amacıyla başlatılan
Botanik EXPO 2026
projesinde
kamulaştırma süreci
tıkandı. Bölge
sakinleri İzmir
Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil

Tugay’dan açıklama
bekliyor. �5’te

SU IPIN UCUNU
BIR BULABILSEK

31 MAYIS 2024 CUMA
4 TL

KARARLILIK VURGUSU
EGEOrdusu Komutanlığı’nın sevk ve
idaresinde düzenlenen tatbikatı
değerlendiren Cumhurbaşkanı Erdoğan,
terörle mücadelede kararlılık vurgusu
yaptı. Erdoğan, " Türkiye, güney
sınırlarının hemen ötesinde, Suriye ve
kuzeyinde terör örgütünün teröristan
kurmasına asla izin vermeyecek" dedi. 

‘BARIŞ TEMALI SENARYO’
CUMHURBAŞKANI Erdoğan; “Efes
2024 tatbikatında hiçbir ülke hedef
alınmıyor. Milli sistemleri de
tatbikatta kullanma fırsatı buluyoruz.
33 farklı silah ve aracın denemesini
yapacağız. Yer alan silah ve sistemler
ülkemizin ulaştığı noktayı ortaya
koymakta” diye konuştu. � 4’te

Rahat bırakın
Kardiçalı’yı...
İZMİR’DE, 1928
yılında yapılan ve 1
milyar 130 milyon
TL’ye satışa çıkarılan
tarihi Büyük Kardiçalı
Hanı yine hırsızların
hedefi oldu. � 3’te
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NİHAT
AK

DİDAR
DEMİRCİ

BOTANİK EXPO 2026
ÇIKMAZA MI GİRDİ!

Hacer Foggo

Deniz Şahin Gümüştekin Bülent Toptaş

DİSKGenel-İş İzmir 8.No’lu Şube Başkanı ve Kadın
Komisyonu üyesi Deniz Şahin Gümüştekin, “Bu
hükümet kadınlara değer vermiyor hatta daha da
çok yoksullaşsınlar diye çabalıyor. Kadınlar çalışma
hayatından el çektirilmeye çalışılıyor” derken
ekonomist Bülent Toptaş, “ Çalışanların büyük kısmı
asgari ücretle çalışıyor. Bu yüzden çalışanların
yüzde 15’i yoksul. Asgari ücret refah içinde bir hayat
sürdürme açısından yeterli ekonomik gücü
sağlamıyor. Çalışanlar yoksullaşıyor. Dolaylı
vergiler azaltılmalı, vatandaşın üzerindeki yük
hafifletilmeli” dedi.  �9’da

Gelir Eşitsizliği ve Yoksulluk Raporu yoksulluğun boyutunu gözler önüne serdi. Özellikle
kadın ve çocukların yaşadığı zorluklar dikkati çekerken uzmanlar sebepleri anlattı

EKONOMİK GÜÇ MEMDUH
GÜNEY ‘EĞİTİM ASKIDA’
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Volkan Dede liderliğinde Gündoğdu
Lions Kulübü tarafından bu yıl
5'incisi düzenlenen Yetenek Lions

yarışması, İzmir Devlet Opera ve
Balesi Elhamra Sahnesi'nde
gerçekleşti. Hatay Samandağ'da
Erken Doğan servisine küvöz alımı
için düzenlenen etkinliğin
sunuculuğunu Nurdan Pakoğlu
ve Işılay Dede üstlendi.
Yarışmanın
jürisinde

ünlü isimler İvana Sert, Yılmaz Morgül ve
Yener Gürsoy yer aldı. Eğlenceli geçen
yarışmada, Filamingo Lions Kulübü'nden

Cengizhan Duysak ve Filiz Duysak Beder
birinci oldu. İkinci sırayı İzmir Down
Sendromu Derneği çocukları ve Ali

Şengül alırken, üçüncülük
Kahramanlar Lions Kulübü lions aday

üyesi İbrahim Durmaz'ın oldu.
Etkinlikte Yılmaz Morgül, mini

bir konser
verdi. 
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Sevgilisinden
yeni ayrılmıştı!

Ünlü şarkıcı Demet
Akalın Miami
tatilinden sık sık

paylaşımlar yapıyor. Son
olarak bir şezlongda
uzanırken poz veren
Akalın'ın fit hali dikkat
çekti. Şarkıcı Demet Akalın sevilen pop
şarkılarıyla adından söz ettiriyor. Hem
şarkıları hem de sosyal medya
paylaşımlarıyla sık sık gündeme gelen
şarkıcı Demet Akalın Miami'ye gitti.
Pembe takımı ile poz veren Akalın,
paylaşımına, "Miami" notunu düştü.
Seyahatinden sık sık paylaşımlar yapan
Akalın, şezlongda uzanırken poz
vermeyi de ihmal etmedi. Ünlü
sanatçının fit hali gözlerden kaçmadı.

Son dönemin en popüler
şarkıcılarından biri olan Zeynep
Bastık sahne performanslarının

yanı sıra sosyal medyadaki iddialı
pozlarıyla da sık sık gündem oluyor.
Sevgilisinden yeni ayrılan Bastık'ın
Serkay Tütüncü ile aşk yaşadığı iddia
edildi. Özel hayatıyla da sık sık adından
söz ettiren genç şarkıcı bir süre önce Ali
Can Ayyıldız’la ayrılmıştı. Magazin D'nin
özel haberine göre, ünlü popçu Zeynep
Bastık ve yakışıklı oyuncu Serkay Tütüncü
aşk yaşamaya başladı. Çiftin “Chaplin”
adlı oyunda gayet samimi bir şekilde
görüntülendiği iddia edildi. Zeynep
Bastık; "İlişkiler başlar ve biter. Keyfimiz
yerinde olur. Böyle şeyler hayatta olabilir.
Bitmemesini temenni ederiz ama
bitebilir. İyiyiz, çok iyiyiz, tatlıyız, hiç bir
sorun yok. Mutluluklar diliyorum
herkese" sözleriyle gündem olmuştu.

9 yılın sonunda
düğün yolu görüldü!
Dokuz yıldır aşk yaşayan

oyuncu Serhat Teoman ile
meslektaşı Leyla Feray,

evlilik yolunda emin adımlarla
ilerliyor. Hayranları, ikilinin
nikâh masasına oturmasını
bekliyor. Serhat Teoman,
önceki gün Nişantaşı
City's'te objektiflere
yansıdı. Ünlü oyuncu,
"Nefret ettiğin biriyle
aşığı oynayamazsın"
şeklindeki
açıklamasıyla ilgili
soruya yanıt verdi. 
Leyla Feray ile dokuz 
yıldır birlikte olan 
Serhat Teoman, "Mutluyum,
huzurluyum. Düğünü 
bakıp göreceğiz"
açıklamasını yaptı.
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Bayraklı
Belediyesi Zabıta

Müdürlüğü
Ekipleri, çevreye

kötü koku
yaydığı tespit

edilen Tepekule
Mahallesi’ndeki
evden yaklaşık
3 kamyon çöp

çıkardı 
Bayraklı zabıta ve temizlik

müdürlüğü ile emniyet güçleri iş
birliğiyle düzenlenen denetimde
atıkları evinde toplayarak çevreyi
rahatsız eden şahsa idari para
cezası kesildi. Bayraklı Belediye
Başkanı İrfan Önal, “Halk sağlığı
ve huzuru için her alanda
çalışmalarımızı sürdüreceğiz” dedi.
ÜÇ KAMYON ÇÖP

Bayraklı Tepekule Mahallesi
2070 Sokak'taki iki katlı apartmanın
zemin katında uzun süredir biriken
çöp ve atıklar, çevreye yaydığı kötü
kokular nedeniyle apartman
sakinlerini rahatsız etti. Ev sahibini
temizleme konusunda ikna
edemeyen vatandaşlar Bayraklı
Belediyesine başvurdu. Bunun
üzerine Zabıta, Temizlik İşleri
Müdürlüğü ve emniyet ekipleri
adrese giderek durumu yerinde
tespit etti. Hijyenik giysi ve maske

ile eve giren ekipler, detaylı
incelemenin ardından her köşesi
çeşitli atıklarla dolu çöpleri
temizledi. İlaçlanarak dezenfekte
edilen evden 3 kamyon çöp
çıkarıldı. Belediyenin hızlı ve etkili
müdahalesi ile aylardır süren kötü
koku sorunundan kurtulan mahalle
sakinleri, Başkan irfan Önal’a ve
Bayraklı Belediyesi ekiplerine
teşekkür etti. Öte yandan, ev sahibi
U.M.'nin daha önce de aynı adreste
çöp ve atık biriktirerek benzer
sorunlara yol açtığı ve Bayraklı
Belediyesi’nin bu evi daha önce de
temizleyip dezenfekte ettiği
öğrenildi. Zabıta ekipleri kötü koku
ile çevreye rahatsızlık veren ev
sahibine idari para cezası uyguladı.
Bayraklı Belediye Başkanı İrfan

Önal, “Bayraklılı vatandaşlarımızın
sağlıklı ve temiz bir çevrede
yaşamaları her zaman önceliğimiz.
Bu kapsamda Tepekule
Mahallesi'nde ilçe sakinlerimizi
çevreye yaydığı kötü koku
nedeniyle rahatsız eden çöp ev

sorununu, ekiplerimizin hızlı ve titiz
çalışmaları sayesinde çözüme
kavuşturduk. Vatandaşlarımızın
daha temiz ve daha güzel bir
Bayraklı’da yaşayabilmeleri için var
gücümüzle çalışmaya devam
edeceğiz” dedi. (İHA)

Temizlik operasyonu
üç kamyon çöp çıktı!

İzmir’de, 1928 yılında yapılan ve 1
milyar 130 milyon TL’ye satışa çıkarılan
tarihi Büyük Kardiçalı Han’ı yine
hırsızların hedefi oldu. Hırsızlar,
boşaltılan hanın güvenliği için geçici
süreyle örülen duvarı balyozlar
yardımıyla kırarak içeri girip talan etti.

İzmir’in ilk, Türkiye’nin ikinci
betonarme karkas yapısı olan ve 1928
yılında yapılan tarihi Büyük Kardiçalı
Han’ı, depreme dayanıksız olduğu
gerekçesiyle boşaltılmıştı. Hırsızların
hedefi olan tarihi binaya ise geçici süreyle
önlem amaçlı tuğlalardan duvar
örülmüştü.

40 hissedarı bulunan ve 35 milyon
dolar; yani yaklaşık güncel kur ile 1
milyar 130 milyon TL’den satışa çıkarılan
han, yine hırsızların hedefi oldu. Kentin
en işlek merkezinde bulunan ve derin
çatlaklarıyla dikkat çeken tarihi yapıya
gelen hırsızlar, balyozlar yardımıyla
tuğlaları kırarak içeri girdi. Hanın
içerisinde kalan bazı eşyalarında çalındığı
tahmin edilirken, açık kalan delik ise
kapatılmayarak sadece tahta bir kapı ile
örtüldü. Hırsızlarca daha öncede talan
edilen asırlık binaya, “tehlikelidir”
yazısının da asıldığı görüldü.

Tarihi Kardiçalı Han’ı, boşaltılmadan
önce 40’ın üzerinde iş yerine ev sahipliği
yaparak kent ticaretinin asırlık simge
yapısı olarak biliniyordu. (İHA)

37 kurtarıldı 
12 yakalandı

Karaburun açıklarında, sahil
güvenlik ekipleri tarafından 18'i
çocuk 37 düzensiz göçmen kurtarıldı;
Dikili’de de 6'sı çocuk 12 mülteci
yakalandı.

Sahil
Güvenlik
Komutanlığı
ekipleri,
Karaburun
açıklarında
bir lastik
botun motor
arızası
nedeniyle
yardım talebinde bulunması üzerine
harekete geçti. Bölgeye giden
ekipler, lastik botta bulunan 18'i
çocuk 37 düzensiz göçmeni kurtardı.
Aynı gün Dikili açıklarında, sahil
güvenlik botu tarafından fark edilen
bir lastik bot durduruldu. Lastik
botta bulunan 6'sı çocuk 12 düzensiz
göçmen, sahil güvenlik ekipleri
tarafından yakalandı. (DHA)

Uyuşturucuya
geçit verilmedi

Bayraklı Suç Önleme ve
Soruşturma Büro Amirliği ekipleri,
Gümüşpala Mahallesi'nde 2
şüphelinin uyuşturucu ticareti yaptığı
ihbarı üzerine harekete geçti. Teknik
ve fiziki takip sonucu tespit edilen 2
şüphelinin ikametine operasyon
düzenlendi. İkametlerde yapılan
aramada, 505 sentetik hap, 63 gram
skunk, 21 gr. Hint keneviri, 6.8 gram
esrar, 13 Extacy uyuşturucu hap, 2
ruhsatsız pompalı tüfek, 11 adet
kartuş ve 106 bin 205 TL para ele
geçirildi. Düzenlenen operasyonda
İ.Y. (37) ve Y.K. (38) isimli 2 şüpheli
polis ekipleri tarafından gözaltına
alındı. (DHA)

31 Mayıs 2024 Cuma 3KENT-YAŞAM Editör: Hakan Serbest Tasarım: Mehmet Güçlü Güler

İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay,
seçim vaadi ve CHP Genel
Merkez Genelgesi’ninde bir
gereği olarak Veteriner İşleri
Halk Sağlığı Dairesi
Başkanlığı’nı kurdu. Başkan
Tugay, deneyimli H. Gökhan
Özdemir’e görevi verdi. 

Özdemir'in başarılı
olacağına inandığını belirten
Hayvan Hakları Federasyonu
(HAYTAP) İzmir Temsilcisi
Esin Önder, “İzmir Büyükşehir
Belediyesi Veteriner İşleri
Şube Müdürü görevini önceki
dönemlerde H. Gökhan

Özdemir yapmıştı. Oradaki
başarıları nedeniyle de İzmir
Veteriner Hekimleri Odası
Başkanı seçilmişti.
Çalışmalarını yakinen
biliyoruz. 

Hayata geçirmek istediği
projelerin takipçisi olacağız.
Destekçisi olacağız. Zor bir
süreçten geçtiğimiz şu
dönemde başarılı olacağına
inanıyor ve kendisine
başarılar diliyorum”dedi.
Hayat Federasyonu Başkanı
ve Çeşme Doğa ve Hayvanları
Sevenler ve Koruyanlar
Derneği Başkanı Semra

Çetinsoy, “Kendisi işini bilen,
işine saygılı, açık görüşlü ve
eleştirilere açık bir veteriner
hekim” diye konuştu.
Seferihisar Doğa ve Hayvan
Dostları Derneği (SEHAYDER)
Başkanı Fevziye Özkan,
“İzBB’nin Veterinerlik İşleri
Daire Başkanlığı kurulması
kararını ve bunu hayata
geçirmesini olumlu
karşıladık. Bu sayede
veterinerlik hizmetlerinin
yürütülmesinin daha
kolaylaşacağını daha etkin
olacağını düşünüyor ve
umuyoruz” şeklinde konuştu.

Tugay’ın Özdemir’i ataması coşkuyla karşılandı 

Kardiçalı Hanı yine hırsızların hedefinde

Hayvanları, Doğayı, İnsanları
Koruma ve Yaşatma Derneği
(HAYDİKO) Yönetim Kurulu
Üyesi Yasemin Yılmaz, “İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin
öncelikle Daire Başkanlığı
düzeyinde bir çalışma
yapmasına teşekkür
ediyorum.  Yılların
deneyimine ve birikimine
sahip bir isim olarak
görevlendirilmesi bu
üzüntülü günlerimizde
sevindirici bir haber oldu”
diye konuştu. Hayvan Hakları
İçin Veteriner Hekimler
Derneği HAYHAVEDER
Başkanı Dr. Ebru Tong, “İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin
sahipsiz hayvanlar
konusunun olumsuz bir
şekilde gündemde olduğu bu
günlerde yeni yapılanma
başlattığı girişiminden dolayı
HAYHAVEDER olarak
teşekkür ediyoruz. Hem İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nde
veteriner hekim olarak görev
yapan, bizim derneğimizin de
kuruluş aşamasından beri
üyesi olan meslektaşımızın
göreve gelmesi isabetli
olmuştur” şeklinde konuştu. 

DENEYİMLİ BİR İSİM 

Cemil
Tugay

Gökhan
Özdemir

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK
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Zafer Partisi Bornova, Bayraklı,
Karşıyaka, Karabağlar, Tire,
Menderes, Menemen, Çiğli, Torbalı
ve Ödemiş ilçe teşkilatları eş zamanlı
olarak düzenlediği stant
çalışmalarında yasa tasarındaki
sokak köpeklerinin uyutulma
kelimesinin kısırlaştırma olarak
değiştirilmesi talebine binlerce
İzmirli imzaları ile destek oldu. İl
Başkanı Naşit Birgüvi, "Zafer Partisi
olarak kurulduğumuz ilk günden
itibaren tavrımız nettir. Başıboş
köpekler sorununun çözümü için en
doğru yöntem onları sokaktan
toplayarak doğal yaşam alanlarına
almak, sahiplendirme seferberliği
başlatmak ve sistemli olarak
kısırlaştırmaktır. Bu çalışmalar için
de hükümet, belediyeler, sivil toplum
kuruluşları, veterinerler, mama
firmaları ve hayvanseverler sürecin
paydaşları olarak görev almak
zorundadır. Bu süreç içinde sokak
köpeklerinin uyutulma adıyla
topluca katledilmesine müsaade
etmeyeceğimizi tekrar vurgulamak
istiyoruz" dedi. (Haber Merkezi)

Ege Ordusu Komutanlığının sevk ve idaresinde
düzenlenen Efes-2024 Birleşik, Müşterek Fiili Atışlı
Arazi Tatbikatı'nın gündüz safhası Seferihisar
Doğanbey Körfezi’nde denizden yapılan kara
bombardımanıyla başladı. Tatbikatı takip eden
Cumhurbaşkanı Erdoğan, açıklamalarda bulundu.
Terörle mücadelede kararlılık vurgusu yapan
Erdoğan, "Suriye'nin toprak bütünlüğüne dair
eylemleri yakından takip ediyoruz. Türkiye, güney
sınırlarının hemen ötesinde, Suriye ve Kuzey'inde
terör örgütünün teröristan kurmasına asla izin
vermeyecek." dedi. Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın
Efes-2024 tatbikat bölgesindeki konuşmasında,
“Tatbikata destek verenlere teşekkür ediyorum.
Efes 2024 tatbikatında hiçbir ülke hedef alınmıyor.
Barışı destekleme harekatına dayalı senaryo ile icra
ediliyor. Ordumuzun kabiliyetlerini artıracağına
inanıyorum. Siber güvenlikte farkındalığa katkı
yapacaktır. Milli sistemleri de tatbikatta kullanma
fırsatı buluyoruz. 33 farklı silah ve aracın denemesini
yapacağız. Tatbikata kamu kurumları ile sivil
kuruluşlar dahil edildi. Savunma sanayindeki
yeteneklerimizi dost ülkeler ile paylaşmaktan
memnuniyet duyduk. 5.5 milyar dolarlık ihracat
rakamına ulaştık. 10 milyarlık sözleşme imzaladık.
Efes tatbikatını savunma sanayindeki tecrübemizi
paylaşımımızın yeni bir sembolü olarak görüyoruz.
Yer alan silah ve sistemler ülkemizin ulaştığı noktayı
ortaya koymakta” diye konuştu. 

“Kavganın değil barışın, iş birliğinin tarafıyız”
diyen Erdoğan, şunları söyledi: “Kimsenin
toprağında gözümüz yok. Bize uzatılan eli havada
bırakmayız. Bizimle iş birliği isteyen herkesle

bağlarımızı kuvvetlendirmeye hazırız. Dostlarımızın
sayısını çoğaltmak için pek çok adım attık. Suriye'de
hala kaos hakim. Örgütün Suriye uzantısı teröristan
kurma hedefi ile bölge halkı üzerindeki tehditlerini
yoğunlaştırdı. Haraç vermeyenlerin öz
topraklarından sürülmesinden çocuk askere kadar
her yola başvuruyorlar. Bölgemizi hedef alan sinsi
planın olduğu anlaşılıyor. Suriye'nin toprak
bütünlüğüne dair eylemleri yakından takip ediyoruz.
Türkiye, güney sınırlarının hemen ötesinde, Suriye
ve Kuzey'inde örgütünün teröristan kurmasına asla
izin vermeyecek. Ne yapılması gerekiyorsa yaptık,
aynı durumda harekete geçmekten yine çekinmeyiz.
İsrail'in Gazze'ye yönelik vahşi saldırıları artıyor.
Mülteci kampına düzenlenen hava saldırısı

insanlığın bittiği noktaydı. Böyle bir vahşeti haklı
gösterebilecek gerekçe olamaz.15 binden fazla
çocuk 10 binden fazla kadın Filistin topraklarında
öldürüldü. 2,3 milyon insan göçe zorlandı. Savaşın
da bir hukuku, sınırı ve ahlakı vardır. Camileri,
hastaneleri, kiliseleri vurmak savaş değil apaçık bir
soykırımdır. Bunu görmezden gelenler bu suça
ortak oluyorlar. Ahlak ve vicdan sahibi kimsenin bu
cinnet tablosunu kabul edeceğini düşünmüyorum.
Bu vahşet tablosu karşısında Türkiye kendisinden
bekleneni yapmakta. Gazze'de ateşkes temini için
çabalarımızı artırarak devam ettireceğiz.
Sorumluların hesap vermesi için atılan tüm adımları
destekleyeceğiz. Filistin devletini tanıyan tüm
ülkelere teşekkür ediyoruz.” (AA)

Cumhuriyet Halk Partisi
(CHP) Genel Başkan Yardımcısı,
Parti Sözcüsü ve İzmir
Milletvekili Deniz Yücel, Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu’yu makamında ziyaret etti.
CHP’li Yücel’in, Başkan
Mutlu’ya yeni görevinde başarı
dileklerinde bulunduğu ziyarette,
Konak Belediye Meclis Üyeleri
ile Konak İlçe Başkanı Ozan Ali
İlgazi ve ilçe yöneticileri de yer
aldı. Yerel seçimlerde Türkiye
genelinde elde edilen başarının
önemine vurgu yapan CHP’li
Yücel, “Öncelikle hayırlı uğurlu
olsun. Çok önemli bir dönemde,
önemli görevler aldınız. Bu

süreçte bu işin bir parçası olmak
çok önemli. Genel Başkanımız
Özgür Özel’in heyecanı ve
motivasyonu bizi de olumlu
etkiliyor. Yerel seçimde tarihi bir
başarı yakaladık; umudu ve
heyecanı seçime kadar diri
tutmamız lazım. Bu başarı
hepimizin başarısı” dedi.
Ziyaretinden dolayı CHP’li
Yücel’e teşekkür eden Başkan
Mutlu da, “İzmir’de, Konak’ta
böyle güzel bir başarı elde etmiş
olmaktan dolayı çok mutluyuz.
İttifaksız girdiğimiz bir seçimde
meclisteki sandalye sayımızı da
korumayı başardık. Hem ben
hem meclis üyelerimiz hem de

ilçe örgütümüz, Türkiye’de adeta
tarih yazılırken özne olmaktan
dolayı çok mutluyuz. Bizler çok
başarılı olmak zorundayız çünkü
partimiz iktidar olma yolunda
ilerliyor. Sosyal belediyecilik
konusunda Türkiye’ye örnek
olmak için çalışıyoruz” diye
konuştu.  Seçim sonuçlarının
ortak çalışmanın bir sonucu
olduğunu dile getiren CHP
Konak İlçe Başkanı Ozan Ali
İlgazi ise, “Alınan sonuç
hepimizin başarısı. Bundan
sonraki seçimde Türkiye’nin
tamamı kıpkırmızı olacak”
açıklamasını yaptı. 
(Haber Merkezi)

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, gözlemci gününe katıldığı Efes-
2024 tatbikat bölgesindeki konuşmasında dünyaya önemli mesajlar verdi

“TARİHİ BAŞARIMIZI 
diri tutmamız lazım”
CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Parti Sözcüsü Deniz Yücel, Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu’yu makamında ziyaret ederek başarı diledi

31 Mayıs 2024 Cuma4 POLİTİKAEditör: Kazım Erkmen Tasarım: Caner Tok

Sinop'ta doğduğu söylenen ünlü
düşünür Diyojen’in, lakabı çılgın filazof.
Hani fıçının içinde yaşayan o çılgın
isimden bahsediyorum. Kinik felsefenin
temsilcisi olan Diyojen, tıpkı
günümüzdeki gibi ortada “adam”
bulamamaktan yakınıyordu. Buradaki
“adam”lık deyimi erkek olarak değil
”gerçek insan olmak” anlamına geliyor.

Verdiği sözünün arkasında duran, nimet
dilencisi olmayan, el etek öpmeyen, nokta
kadar menfaat için virgül gibi eğilmeyen
“gerçek insan”.

Bu tür insanların sayısının günümüzde
ne kadar azaldığının farkındasınız değil
mi? Artık -hele de bizim toplumumuzda-
yalakalığın meziyet, yalancılığın marifet,
arkadan vurmanın siyaset sayılması sizi de
tedirgin etmiyor mu?

“Gerçek insanın, dürüst insanın,
bilinciyle hareket eden insanın, düşünce
namusuna sahip çıkan insanın özlemini
çeker hale geldik.

Diyojen fıçıda yaşadığı dönem
insanların dürüstlükleriyle övünmesine
rağmen herkesin yalancı, dolandırıcı
olmasına sinir oluyor. Günümüz de
durum sizde farklı mı?

Diyojen bir gün bir fener bulup, gündüz
vakti elinde bu fenerle dolaşıp sanki hiçbir
şey göremiyormuş gibi feneri insanların
suratına tutarak çevresine bakıp bir şeyler
arıyor.

En sonunda birisi gelip kendisine
"gündüz vakti fenerle ne arıyorsun sen be
adam?" diye sorunca "dürüst insan
arıyorum" cevabını veriyor. Hepimiz
elimizde bir fener alıp  dürüst insan mı
arayalım?

MAKAM ARACINA HACİZ
Foça Belediye Başkanı Saniye Bora Fıçı

bir süre önce bildiğiniz gibi  biriken işçi
alacaklarını ödeyebilmek için makam
aracını satışa çıkarmıştı. Başkan Fıçı
Mayıs ayı meclis toplantısında ”
Belediyemizin içinde bulunduğu
ekonomik sıkıntılardan dolayı personel
maaşlarının ödenebilmesi amacıyla
belediye başkanlığına ait 35 FA 5555
plakalı makam aracın satılması hususunun
gündeme alınmasını öneriyorum
“şeklinde konuşmuştu.Yapılan oylama
sonucunda makam aracının satılmasına
karar verilmişti. Ama bu aracın üzerinde
hacizler ortaya çıkınca satılamadığı öne
sürüldü. Saniye Bora Fıçı şimdi kara kara
işçi alacaklarını nasıl ödeyeceğini
düşünüyor.

PERŞEMBENİN GELİŞİ
CHP’li belediye başkanları göreve

başlar başlamaz maaşları ödeyemez hale
gelince eski başkanları kötüleme yarışına
girdi. Kardeşim atalarımız ne demiş
“Perşembe’nin gelişi Çarşamba’dan belli
olur”. Yani bir işin sonunun nasıl olacağı
şimdiki gidişinden belli olur. Siz adaylığını
belli olunca hiç mi inceleme yapmadınız.
Sizler o partinin içinde değil miydiniz?
Seçim zamanı bol keseden atarken bunları
düşünmediniz mi? Şimdi dert yanmaya
hakkınız yok maalesef. Hiç bir şey
yapamıyorsanız görevi devraldığınız
belediye başkanlarını mahkeme verin.
Esas sizi şimdi bekleyen tehlikenin
farkında mısınız? Yani yeni sözleşme
dönemleri geliyor. Sendikalar ile masaya
oturacaksınız. Ne kadar zam vereceksiniz?
Şimdi işçi alacaklarını ödeyemeyen
belediyeler zamlardan sonra nasıl
ödeyeceksiniz?

ADRESE TESLİM SÖZ
"Veda etme şekli her insan için farklıdır,

kimi içinde ne varsa KUSARAK, kimisi
de her şeyi içine atıp SUSARAK veda
eder.....

KARAKAYA

HER ŞEYİ KONUŞALIM
YUNUShaberci36@gmail.com
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CHP İzmir Milletvekili Sevda Erdan Kılıç, son
aylarda giderek artan avukatlara yönelik
şiddet eylemlerine karşı Meclis’i harekete
geçmeye çağırdı. Konuyla ilgili Meclis
Araştırması açılmasını isteyen Kılıç, “Mayıs ayı
boyunca 6 ayrı vakada avukatlara yönelik sözlü
ve fiziksel saldırı gerçekleşti. Avukata şiddet,
adalete şiddettir. Savunmaya yönelik
saldırıların son bulması için Araştırma
Komisyonu kurulup gerekli önlemler bir an
önce alınmalıdır” diye konuştu. Kılıç,
avukatlara yönelik şiddet eylemlerinin
araştırılması ve şiddet eylemlerinin önlenmesi
için TBMM Başkanlığına Araştırma Önergesi
sunarken, “Ancak uyarıyorum! Bunlar basit
şiddet vakaları değil. Avukata şiddet, adalete
şiddettir!” dedi. (Haber Merkezi)
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Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, Sosyal
Demokrat Belediyeler Derneği’nin
(SODEMSEN) Yönetim Kurulu Üyeliğine seçildi.
2011 yılında kurulan ve 96 üyesi bulunan
Sosyal Demokrat Belediyeler Derneği’nin
(SODEM) Olağanüstü Genel Kurul Toplantısı ve
Sosyal Demokrat Kamu İşverenleri
Sendikası’nın (SODEMSEN) 3. Olağanüstü
Genel Kurul Toplantısı, Ankara’da Çankaya
Belediyesi Zübeyde Hanım Sosyal Tesisi’nde
gerçekleştirildi. Sosyal demokrat belediyeler
olarak iş birliği içinde olacaklarının altını çizen
Başkan Ömer Eşki, “Belediyecilikle ilgili
tecrübeleri paylaşmak ve iş birlikleri
geliştirmek açısından çok değerli bir görev.
Layık gören tüm üyelere teşekkür ediyorum”
dedi. (Haber Merkezi)
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Ömer
Eşki

“Uyutulmaya hayır
canları kısırlaştırın”

Diyojen ve
günümüzdeki

siyaset

“TERÖRİSTANA İZİN
VERMEYECEGİZ”
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İzmir Büyükşehir Belediyesi,
ESHOT ve İZSU’da görevli memur ve
sözleşmeli memurların bağlı olduğu
Tüm Belediye ve Yerel Yönetim
Hizmetleri Emekçileri Sendikası ile
Büyükşehir Belediyesi arasında toplu
iş sözleşmesi görüşmeleri masasının
oluşturulamaması sonucu memurlar
eylem yaptı. 6 bin 145 memur ve

sözleşmeli memurun TİS beklediğini
söyleyen sendikanın örgütlenme
sekreteri Turgut Angün “Masanın
oluşturulamaması nedeniyle
emekçiler oyalandırıldıklarını
düşünüyor. 

Bugünkü görüşmeye Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay yerine
genel sekreter katıldı ve kendisine TİS
yetkisi verilmediğini söyledi. Biz de
toplantıdan sonuç alamayınca refleks
eylemi gerçekleştirdik. Emekçilerin
kaygılı olduğunu söyledik, yetkili
masanın oluşturulmasını talep ettik”
dedi. “Yetkili bir TİS masası istiyoruz”
diyen Angün, “Talebimiz

karşılanmadığı sürece eyleme devam
edeceğiz. Cemil Tugay’dan gelen
randevu ve randevunun sonuçlarına
göre bizim de kendi mücadelemiz
olacak. Kapsamlı bir taslak
hazırlığımız var. Taslağımızda
belirttiğimiz taleplerin konuşulmasını
ve gerçekleştirilmesini istiyoruz”
ifadelerini kullandı. 

Sendikanın taleplerini anlatan
Angün, “14 bin TL olan sosyal denge
tazminatının 22 bin TL olmasını, yılda
5 adet verilen ikramiyenin 4 bin 500
TL’den 7 bin 500 TL’ye çıkmasını ve
diğer detaylarında masada
konuşulmasını istiyoruz” dedi.

‘Enkaz ortasında
hapishanehayatı!’
Yeşildere’ye yeni bir görünüm kazandırmak amacıyla başlatılan Botanik EXPO 2026
projesinde kamulaştırma süreci tıkandı. Bölge sakinleri Başkan Tugay’dan açıklama bekliyor

Geçtiğimiz yıl İzmir Büyükşehir
Belediyesi tarafından Yeşildere’yi
yeni bir görünüme kavuşturacak
proje olarak açıklanan Botanik
EXPO 2026 projesi çıkmaza girdi.
Yeşillik Caddesi çeperindeki mahal-
lelerde dönüşümü öngören Botanik
EXPO ile İzmir’in yeni cazibe
merkezi oluşturulması planlanıyordu.
Ancak toplamda 100 hektarlık alanın
kamulaştırılarak yeniden
dönüşmesini gerektiren süreç, mali
sorunlar nedeniyle aksayarak iler-
liyor. Geçtiğimiz gün gazetemizde,
“Kamulaştırma engeli! İzmir EXPO
2026’dan vaz mı geçiyor?” başlığıyla
gündeme getirdiğimiz haberim-
izdeki iddialara ilişkin belgelere
ulaştık. İzmir Büyükşehir
Belediyesi, kamulaştırma sürecinde
vatandaşa açtığı davaların
bazılarında evler için belirlenen be-
delleri ödeyemedi. Bu nedenle
açılan davalar düştü ve yıkılması
beklenen binalar çevrede oluşan
enkazın ortasında kaldı. O binalarda
yaşayan vatandaşlar ise çaresiz.
SAVAŞ ALANINA DÖNDÜ

Lale Mahallesi Muhtarı Sumru
Benligül, “Etraf savaş alanı gibi oldu”
diyerek özetledi. Muhtar Benligül,
“Boşalan evler yıkılıyor. Yıkılan
evlerden dolayı insanların psikolojik
sağlığı kalmadı.
İnanılmaz kötü
durumdayız. Asay-
işi tam olarak
sağlayamıyoruz.
Çünkü her yeri
hurdacılar sarmış
durumda. Bununla
ilgili de bize mut-
laka belediye
başkanının topar-
layıp bilgilendirme
yapması gerekiyor.
Sürecin nasıl il-
erleyeceğine ilişkin
bilgimiz asla yok. 50’ye yakın bina
yıkıldı. Daha hala yıkılmayı bekleyen
binalar var. Bir yerde bina var, diğer
yerde yok. Savaş alanına döndü.
Evler açısından çok problem yaşıy-
oruz, hurdacılar açısından çok prob-
lem yaşıyoruz. İnsanlar evlerini
satmak istemiyordu şimdiye kadar.
Bunun psikolojik bir mobbing
olduğunu düşündükleri için ‘Alsınlar
madem biz de kurtulalım’ diyorlar.
Kalmak için bir sebep kalmadı. Bu
sefer evleri ucuza gidiyor. Bunun
böyle bir strateji olduğunu düşünüy-
oruz. Şimdi şöyle bir şey, daha
öncesinde de verilen paralarla ev ala-
mayacaklarını söyleyen şikayetçi olan
vatandaşlar varken hangi bedelleri
yüksek vererekten böyle söylentileri
çıkardılar, anlamış değiliz. Verdikleri
kamulaştırma bedelleriyle bu insanlar
yine ev alamayacak. Kaldı ki

EXPO’dan dolayı kiralar da yükseldi.
Kiralar 9- 10 bin lira olmaya başladı.
Belediyeden aldıkları paralar yeni bir
ev almaya asla yetmiyor. 3 katlı bi-
naya toplamda 1 milyon vermişler.
Bu insanların çoğu mirasçı olduğu
için ellerinde kalan para 200-300 bin
lira gibi bir para” değerlendirmesinde
bulundu.

Kamulaştırma davalarında bilirk-
işi tarafından vatandaşların evi için
belirlenen bedellerin ödenememesi
sonucu davalar düşüyor. Dava süreç-
lerinin baştan başlamasına neden
olan bu durumun hem projenin
tamamlanmasını aksatacağını hem de
günün ekonomik koşullarından kay-
naklı yeniden açılacak davalarda be-
lirlenecek bedellerin artmasına
neden olacağından mali yükü artıra-
cağı konuşuluyor. Konuya ilişkin

İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nden
henüz bir açık-
lama gelmezken,
vatandaşlar kara
kara düşünüyor.
Konuya ilişkin
açıklama yapan
Muhtar Benligül,
“Davalar devam
ediyor. Vatandaş
bunu kazandım
diye anladı.
Ancak, davayı
kazandıkları bir

durum yok. Dava düştü. Aslında
yürütmeyi durdurma gibi bir durum
söz konusu değil. Davalar devam
edecek. Bu da bir zaman kaybı. Bir 6-
7 aylık zaman kaybı. Zaten dezavan-
tajlı bir bölge. İnsanların psikolojisi
çok çabuk bozuluyor. Biz burada bu
işin içinden çıkamıyoruz” dedi. Ben-
ligül, İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay’ın bölgenin akı-
betinin ne olacağına ilişkin bir açık-
lama yapmasını istediklerini
söyleyerek, “Çünkü vatandaşımız
bize diyor ki ben çok uzakta kaldım.
Bakkal da gitti. Hiç olmazsa sabah
akşam ekmek getirsinler” ifadelerini
kullandı.
‘KOMŞU, BAKKAL YOK’

Lale Mahallesi sakinlerinden
Musa Gülgör, EXPO 2026 için
başlayan projenin bölgede yaşadığı

tahribatın mağduru olduğunu söyledi.
Üç katlı binaları için biçilen 2 milyon
50 bin TL’lik kamulaştırma bedelinin
ödenememesinden dolayı davalarının
düştüğünü belirten Gülgör,
“Mahkeme sürecinde Büyükşehir
avukatları ödeme için sürekli ek süre
istedi. Biz bu ek sürelere de bir şey
demedik. Ama süre talepleri artınca
avukatım ‘Ödeyecekleri para pul
oldu. Davanın reddini talep ediyoruz’
dedi. Bunun üzerine dava düştü.
Oturdukları binanın yeniden kamu-
laştırmak istediklerinde dava
sürecinin yeniden başlayacağını ve
bilirkişi tarafından yeniden bir beden
tespiti yapılacağını belirten Gülgör,
“Yan taraftaki binada kızım oturuy-
ordu. Onlara ödeme yapıldı. Onlar
da ev alıp gittiler. Ama biz kaldık”
dedi.

Bölgede kamulaştırıldıktan sonra
yıkılan evlerin enkazının orta yerinde
oturmak zorunda kaldıklarını ve
güvenlik açısından sorunlar yaşadık-
larını dile getiren Gülgör, “Bakkal ol-
madığı için ekmeğimizi işyerinden
gelirken alıyoruz. Sağımız solumuz
çöp dolu, ne yapacağımızı şaşırdık.
Hırsızlar evimize dadanmış durumda.
Evime 4 kez hırsız girdi” diye
konuştu. Enkazın ortasında hırsızlar
nedeniyle evini de adeta hapishaneye
çevirdiğini aktaran Gülgör, “Evimin
etrafını tel örgülerle çevirdim. Par-
maklık yaptırdım. Dışarıdaki su saa-
tini betona gömmek durumunda
kaldım” ifadelerini kullandı. 

30 yaş üstüne tam
bilet uygulaması

İzmir Büyükşehir Belediye
Meclisi'nden geçen karara göre yarın
itibariyle 30 yaş üzerindekilerin
öğrenci kartları, tam bilet olarak
basılmaya başlanacak. Bu kişiler
öğrenci kartlarını kullanmaya devam
edebilecek ancak kartlarından tam
tarife ücreti tahsil edilecek.Türkiye
genelinde benzer uygulamalarda "26
yaş" baz alınırken, Büyükşehir
Belediyesi Başkanı Cemil Tugay'ın
inisiyatifiyle yüksek lisans ve doktora
öğrencileri de düşünülerek 30 yaş
sınırı getirildi. (Haber Merkezi)

Katarcı’nın imza
günü; 4 Haziran

'Yüz Doktor Yüz Hastalık' ve 'Mutlu
Yaşamın Sırları' kitaplarının yazarı
gazeteci Bülent Katarcı, 4 Haziran'da
Alsancak'taki Kırmızı Kedi
Kitabevi'nde 16.00-18.00 saatleri
arasında düzenlenecek imza gününde
son eseri 'Obezite'yi okuyucularıyla
buluşturacak. Katarcı, obezitenin
nasıl bir hastalık olduğu ve ne gibi
önlemlerin alınması gerektiği
konusunda uzmanların görüşlerine
yer verdiği 'Obezite' kitabını
okuyucuları için imzalayacak. (DHA)

Aliağalılar’a
türkü ziyafeti

Aliağa Belediyesi Sanatevi (ASEV)
Türk Halk Müziği Korosu, yıl sonu
kültür sanat etkinlikleri kapsamında
‘Beyaz Perdede Türküler’ konseriyle
sahne aldı. Eski Türk filmlerindeki
bestelerin seslendirildiği konser
dinleyenlere türkü şöleni yaşattı.
Aliağalılar’a türkü ziyafeti yaşatan
ASEV THM Korosu gecenin sonunda
ayakta alkışlandı. Başkan Yardımcısı
Mesut Öztürk, Sanat Yönetmeni Ali
Hikmet Gökçen’e koroya verdiği
emeklerden ötürü çiçek takdim etti.
(Haber Merkezi)

Bülent 
Katarcı

Süreci yakından takip ettik-
lerini ve bu konuda İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nden
bir açıklama beklediklerinin
altını çizen AK Parti Konak İlçe
Başkanı Mehmet Said Başdaş,
“Yeşildere Vadisinde kamu-
laştırıldıktan sonra yıkılan bi-
nalar ne olacak? Yok parasına
kamulaştırıldı o binalar” dedi. 

Başdaş, “Bu planlar ortaya
çıktığından beri yani 3 yıldır
insanlar mağdur edildi. Kamu-

laştırma yapılan evler yok
parasına satın alındı. O evlerin
akıbeti ne olacak? Bakanlığın
projesini baltaladılar;
Yeşildere acil kentsel
dönüşüm bekliyor. Şimdi ne
olacak? İnsanlar bu projeden
dolayı gidecekler mi kalacak-
lar mı bilemediklerinden ev-
lerine bir çivi bile
çakamadılar. EXPO 2026 pro-
jesi için orada bir harabe
bıraktılar” dedi. 

“VATANDAŞ MAĞDUR!”

DİDAR DEMİRCİ

Musa 
Gülgör

MEMDUH GÜNEY

Büyükşehir’de TİS krizi! Personel eylemde
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BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANI CEMİL TUGAY METRO ŞANTİYELERİNİ İNCELEDİ

İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin kendi
kaynaklarıyla inşa edeceği, Üçyol-Dokuz
Eylül Üniversitesi Tınaztepe Kampüsü-
Çamlıkule arasında 13,5 kilometrelik hatta
hizmet verecek Buca Metrosu’nda çalışmalar
tüm hızıyla sürüyor. 4 tünel açma
makinesinin (TBM) birlikte çalıştığı Buca
Metrosu’nda İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay incelemelerde
bulundu. Başkan Tugay, ilk olarak General
Asım Gündüz İstasyonu’na geldi. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter
Yardımcısı Çağatay Güç ve İzmir Büyükşehir
Belediyesi Raylı Sistemler Dairesi Başkanı
Alpaslan Kara’dan bilgi alan Başkan
Tugay’ın ikinci durağı ise Buca Koop
İstasyonu oldu. Başkan Tugay, incelemelerin
ardından yaptığı değerlendirmede İzmir’de
kent içi ulaşımı rahatlatacak projelerin
başında raylı sistem yatırımlarının geldiğini
belirterek, “İzmir’in en kalabalık ilçesi
Buca’yı metroya kavuşturacak bu büyük
yatırımın tamamlanması ilçedeki trafik
sorununun çözülmesi açısından hayati önem
taşıyor. Bu nedenle hiçbir aksaklığa izin
vermeden gece gündüz çalışarak metroyu
Buca’ya getireceğiz” dedi. Buca Metrosu’nda
çalışmalar General Asım Gündüz, Buca
Koop, Dokuz Eylül, Çamlıkule, Hasanağa
Bahçesi istasyonları ve İzmirspor
bölgesindeki hat başı şaftı olmak üzere 6
bölgede sürüyor. Tünel açma çalışmaları
General Asım Gündüz İstasyonu ve Buca
Koop İstasyonu’nda 2’şer olmak üzere 4
tünel açma makinesi (TBM) ile devam
ediyor. General Asım Gündüz İstasyonu’nda
kazı destekleme imalatları tamamlandı,
istasyon kazı çalışmalarına devam ediliyor.
General Asım Gündüz İstasyonu’ndan Üçyol
İstasyonu’na doğru bin 161 metre tünel kazısı
tamamlandı. Buca Koop İstasyonu’ndan
DEÜ Üniversitesi İstasyonu’na doğru ise 176

metre tünel kazıldı. Üçyol, Zafertepe,
Bozyaka, General Asım Gündüz, Şirinyer,
Buca Belediyesi, Kasaplar Meydanı,
Hasanağa Bahçesi, Dokuz Eylül Üniversitesi,
Buca Koop ve Çamlıkule istasyonlarının
bulunduğu Buca Metrosu, Fahrettin Altay-
Bornova arasında çalışan mevcut metro hattı
ile Üçyol İstasyonu'nda, İZBAN hattı ile
Şirinyer'de entegre olacak. Bu hat üzerinde
tren setleri sürücüsüz olarak hizmet verecek.
Buca’nın en uzak mahallesi Çamlıkule ile
İzmir Körfezi arasındaki ulaşım süresi 15
dakikaya inecek. Yapımı süren Buca
Metrosu’nun araçlarla birlikte 765 milyon
Euro’ya tamamlanması öngörülüyor. Hat
işletmeye açıldığında günlük yolcu sayısının
400 bin olması bekleniyor. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay, Bergama'da geçimini
hayvancılıktan sağlayan üreticilerin
geleneksel olarak düzenlediği hayvan
salımı törenine katıldı. Çamavlu
Köyü’nde düzenlenen geleneksel
törende Tugay’ın yanı sıra Bergama
Belediye Başkanı Prof. Dr. Tanju Çelik,
Çamavlu Köy Muhtarı Mustafa
Kocabaş, üreticiler, kooperatif
ortakları, muhtarlar, çiftçiler ve
yurttaşlar yer aldı. Geleneksel hayvan
salımı öncesinde Başkan Tugay köy
meydanında düzenlenen köy hayrına

katıldı. Köy kahvesinde oturan Başkan
Tugay, bölge halkıyla sohbet etti.
Bergamalıların yoğun ilgisiyle
karşılaşan Başkan Tugay’a Halide
Ferhan isimli Çamavlulu üretici, binde
bir görülen dört çatallı çam kozalağı
hediye etti. Bergama’da Kozak’ı etkisi
altına alan altın madeni hakkında bilgi
alan Başkan Tugay, “Sorunları ve
riskleri burada bırakıp, şehrimizde
hiçbir şey yok olmuyormuş gibi
yaşamak gerçekten çok büyük bir
yanlış. Hepimizin mücadele etmesi
gerek” dedi. (Haber Merkezi)
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Yazarlığını ve yönetmenliğini Aliağa Belediye
Tiyatrosu (ALBET) Sanat Yönetmeni Demet
Bozkurt’un üstlendiği ‘5 Dakikada Ünlü’, ilk
gösterimini Aliağa Belediyesi Sanat Evi’nin (ASEV)
yıl sonu kültür sanat etkinlikleri kapsamında
yaptı. ALBET oyuncuları tarafından hazırlanan
oyun; dekor, kostüm, oyuncu performansları ve
müzikleriyle tiyatroseverleri hayran bıraktı. İlk
sahnesi Ulaş Bayam Açıkhava Tiyatrosu’nda
gerçekleştirilen oyunu Aliağa Kaymakamı
Zekeriya Güney, Aliağa Belediye Başkan
Yardımcısı Mesut Öztürk, Kültür ve Sosyal İşler
Müdürü Serap Cerrahoğlu ile çok sayıda
tiyatrosever izledi. Yoğun ilgi gören oyunda 40
kişilik ALBET ekibi performanslarıyla tiyatro
resitali yaşattı. Kness Up grubu ise müzikleriyle
geceye renk kattı. (Haber Merkezi)

Yerel yönetimler, toplum sağlığını
iyileştirmek, sosyal kaynaşmayı artırmak ve
genç nesilleri spora teşvik etmek amacıyla
çeşitli uygulamalar geliştirmektedir. Bu
teşvik uygulamaları, sporun her kesimden
insan için erişilebilir olmasını sağlarken,
bireylerin fiziksel ve ruhsal sağlığını
korumalarına da yardımcı olmakta… İzmir,
sağ olsun, adeta yetenekli sporcu
memleketi! 

Halil Mutlu, Gülşah Günenç, Eda Erdem
Dündar, Rıza Kayaalp, Çağla Büyükakçay,
Gözde Kırdar, Cenk Tosun, İbrahim Çolak,
Ahmet Önder, Ferhat Arıcan, Sıla Karakuş
ve daha niceleri… İzmir’in yetiştirdiği ve
adını spor tarihimize altın harflerle
yazdıran bu gençler, her daim gururumuz…

İşte, bu gençlerin başarısını, başarılarını
görünce ‘Çocuklar ve gençler, spora teşvik
edilmeli!’ diye düşünüyorum.

Yerel yönetimler, halkın spor yapabilmesi
için yeni spor tesisleri inşa etmekte ve
mevcut tesisleri modernize etmektedir.
Yüzme havuzları, spor salonları, futbol
sahaları, basketbol kortları ve atletizm
pistleri gibi çeşitli spor alanları,
vatandaşların spor yapma olanaklarını
artırmaktadır. Bu tesisler, genellikle düşük
ücretlerle veya ücretsiz olarak halkın
kullanımına sunulmakta. Belediyeler, çeşitli
spor etkinlikleri ve turnuvalar
düzenleyerek, her yaş grubundan bireyin
spora katılımını teşvik etmekte. Bu
etkinlikler arasında çocuklar ve gençler için
düzenlenen futbol, basketbol ve voleybol
turnuvaları, yetişkinler için maratonlar ve
bisiklet turları yer almakta. Ayrıca, ailelerin
birlikte spor yapabileceği etkinlikler de
organize edilerek, sporun bir yaşam biçimi
haline gelmesi sağlanmakta.

Yerel yönetimler, spor eğitimi
programları düzenleyerek, özellikle
çocuklar ve gençlerin sporla tanışmalarını
ve bu alanda kendilerini geliştirmelerini
sağlamakta. Belediyeler, yaz spor okulları,
hafta sonu kursları ve okul sonrası spor
programları gibi çeşitli eğitim olanakları
sunmaktadır. Bu programlar, profesyonel
antrenörler eşliğinde gerçekleştirilmekte ve
katılımcılara temel spor becerileri
kazandırılmakta. Spor yapmak isteyen
ancak maddi imkanları sınırlı olan bireylere
destek olmak amacıyla, belediyeler spor
malzemesi ve ekipman desteği sağlamakta.
Okullar, spor kulüpleri ve bireylere yönelik
bu yardımlar sayesinde, spor yapmanın mali
yükü hafifletilmekte ve daha fazla insanın
sporla uğraşması teşvik edilmekte.

Yerel yönetimler, sporun ve sağlıklı
yaşamın önemini anlatan seminerler ve
eğitim programları düzenlemekte. Bu
etkinliklerde, alanında uzman sporcular,
antrenörler ve sağlık profesyonelleri,
sporun faydaları, beslenme alışkanlıkları ve
sakatlanmalardan korunma gibi konularda
bilgilendirme yapmakta. Böylece, toplum
genelinde spor kültürü ve bilinci
artırılmakta. Yerel yönetimler, engelli
bireylerin de spor yapabilmeleri için özel
programlar ve tesisler geliştirmekte. Engelli
bireylerin spor yapmasını kolaylaştıran bu
uygulamalar, onların topluma daha fazla
katılımını sağlamakta ve fiziksel
aktivitelerini artırmakta. Paralimpik spor
dallarında eğitim veren kurslar ve engelli
spor kulüplerine sağlanan destekler, bu
alanda yapılan önemli çalışmalardan...

Kısacası… Yerel yönetimlerin spora
teşvik uygulamaları, toplum sağlığını ve
sosyal bütünleşmeyi güçlendiren önemli
adımlar. Bu uygulamalar sayesinde, spor
herkes için erişilebilir hale gelmekte ve
sağlıklı bir toplumun temelleri atılmakta.
Belediyelerin ve diğer yerel yönetim
organlarının bu tür projelere daha fazla
yatırım yapması, gelecekte daha sağlıklı ve
aktif bireylerin yetişmesine katkı
sağlayacak. Haydi, kolay gelsin…

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Sporla
ışıldayalım…

ayla1kublay1@gmail.com
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Gaziemir Belediyesi’nin 60 yaş üstü
bireylere hizmet verdiği Ata Evi Sağlıklı
Yaş Alma Merkezi’nin üyelerinden
oluşan Ata Evi Korosu, sahne aldığı
konserle seyirciyle buluştu. Yılmaz
Demirtaş’ın yönettiği konserde sahneye
çıkmanın heyecanını yaşayan müzik
topluluğu, koro ve solo türküler
seslendirerek müzikseverlerin gönlünü
çalmayı başardı. Atatürk Kültür
Merkezi’nde düzenlenen ve yurttaşların
yoğun ilgi gösterdiği konsere Gaziemir
Belediye Başkanı Ünal Işık, koronun
isteği üzerine “Kızılcıklar Oldu mu?”
isimli türküyü seslendirdi. Işık, başarılı
performansıyla seyirciden alkış aldı.
(Haber Merkezi)
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Konak Belediyesi’nin engelli bireylerin sağlık kuruluşlarına ulaşımını 
ücretsiz sağlayan servis hizmeti her gün engelleri kaldırmak için yola çıkıyor

Konak Belediyesi’nin bedensel engelli
bireylerin kullanımı için özel tasarlanan aracı
‘Engelsiz Servis’ belediyenin Sağlık İşleri
Müdürlüğü bünyesinde hizmet vermeye devam
ediyor. Tekerlekli sandalye kullanan bireyler
için asansör sistemine de sahip olan araç,
başvuru yapan Konaklıların sağlık
kuruluşlarına ulaşımını sağlıyor. Engelli
bireylerin yaşamını kolaylaştırmak için hafta
içi her gün yola çıkan Engelsiz Servis,
randevusu olan vatandaşları kapısının
önünden alarak sağlık kuruluşuna
götürüyor. 

Tedavi veya muayenesi
biten engelli vatandaş,
sağlık kuruluşundan
yine Engelsiz Servis
aracılığıyla alınarak
evine ulaşımı
sağlanıyor.
Engelsiz
Servis’ten
yararlanmak
isteyen Konaklılar
(0232) 484 22 91
numaralı telefondan
bilgi ve randevu
alabiliyor.

Konak’ta yaşayan ve yüzde 98
engeli bulunan Kaan Erol da Konak
Belediyesi Sağlık İşleri Müdürlüğünün
Engelsiz Servis hizmetinden yararlandı.
Tedavisi için düzenli olarak hastaneye gitmesi
gereken Erol, Konak Belediyesi’ne başvurdu.

Tedavisi
boyunca

Engelsiz Servis
hizmetinden

yararlanacak olan Erol, Engelsiz Servis
sayesinde rahat bir nefes aldığını dile getirdi. 

Erol, servis hizmetiyle büyük bir dertten
kurtulduğunu belirterek duygularını şu

sözlerle ifade etti: “Ben yüzde 98 engelli bir
vatandaşım. Böyle durumlarda insan anlıyor ki
hayat çok zor. Benim tedavi olmam için
düzenli olarak hastaneye gidip gelmem
gerekiyor. Kara kara düşünüyorduk nasıl
gideriz, geliriz, diye. Aklımıza da pek bir şey
gelmiyordu. Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu’ya ve belediye çalışanlarına çok
teşekkür ediyorum. Şu an için büyük bir
dertten kurtardılar beni. Nasıl teşekkür
edeyim bilmiyorum.” (Haber Merkezi)

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, Bayraklı
Belediyesi sınırındaki mahallesi Laka’dan Bayraklı
Belediye Başkanı İrfan Önal’a ortak yatırım mesajı
gönderdi. 

Başkan Eşki, Laka Mahalle’sinin eksik ve
ihtiyaçları ile yapılacak yatırımları Muhtar Hamdi
Gökalp ile birlikte yerinde inceledi. 

İki ilçe arasında sınırı belirleyen Laka
Deresi’nin üstündeki köprüden mevkidaşı Bayraklı
Belediye Başkanı İrfan Önal’a seslenen Başkan
Eşki, “Bu köprüye kadar yapacağımız bütün

yatırımları not aldık. Bundan sonrasını Bayraklı
Belediyesi’ne bırakıyoruz. Derenin bu tarafını ben
çözüyorum İrfancığım, diğer tarafı için de senden
destek bekliyoruz” diye esprili bir mesaj yolladı.

Bornova’daki eski köy yerleşimi alanlarından
Laka’daki dere temizliği, park düzenlemesi, futbol
sahası yapılması, yolların yenilenmesi ve muhtarlık
binasının tadilatı gibi pek çok konuda notlarını
alıp talimatlarını veren Başkan Eşki, gezisini iki
ilçe arasındaki sınırı belirleyen Laka Deresi
üzerinde sonlandırdı. (Haber Merkezi)

Bornova’dan Bayraklı’ya
“ortak çalışalım” çağrısı

Balçova Belediye Başkanı Onur Yiğit,
Ata Caddesi’nde esnaf ziyareti
yaparken karşılaştığı
vatandaşlarla da sohbet etti.
Talepleri dinleyen, sorunlar için
çözüm üreteceğini belirten Yiğit,
“Bundan sonra benim için
‘mazeret yok, hizmet var’ süreci
başladı. Artık ekonomik ve mali
krizden, belediyenin borcundan
söz etmek istemiyorum. Bunların
arkasına sığınmayacağım.
Hizmet üreteceğim. Elimden
geleni yapacağım” diye konuştu.
Yiğit, seçim sürecinde vaat ettiği
projeleri yerine getireceğini ifade
ederken vatandaşlar, ilaçlama,
budama ve konteyner talebinde
bulundu. İşgaliyenin kontrol
altına alınmasını istedi. 
(Haber Merkezi)

Güzelbahçe Belediye Başkanı Mustafa
Günay’ın seçim vaatlerinden biri olan
‘Payamlı Köy Yolu Projesi’ seçimin
bitiminden hemen sonra başladı ve kısa
sürede son aşamaya geldi. Payamlı-
Küçükkaya köylerini altı virajdan
kurtaracak ve yolu 1 kilometre kısaltacak
projenin alt yapı çalışması bittiğini
söyleyen Güzelbahçe Belediye Başkanı
Mustafa Günay, “Payamlı yolumuzu
seçimde vaat ettik ve seçimin bitimiyle
hemen çalışmalara başladık. Payamlı ve
Küçükkaya köylülerimizin merkeze
gelmesi bu projenin tamamlanmasıyla
daha rahat ve hızlı olacak. Köy yolumuz
çok virajlı, bu virajları azaltmamız
gerekiyordu. Biz de alternatif bir çıkış yolu
yaptık. Yolda yaklaşık 1 kilometre kısalma

olacak ayrıca 6 adet virajda tamamen
kalkacak. Yol alt yapısı biter bitmez asfalt
çalışmalarına başlayıp yolu hizmete
açacağız” dedi. “Söz verdiğimiz gibi
hizmetlerimizi sırasıyla yapıyoruz” diyen
Başkan Günay, “Amaç halkın taleplerini
yerine getirip hizmet vermek. Seçimden
bugüne 60 gün geçti. Biz şu ana kadar söz
verdiğimiz projelere başladık. Sahil
projemiz bitmek üzere. Yelki halı saha ve
düğün salonu çalışması başladı. Çamlı
Meydanı projesi ilerliyor. Gasilhaneyi
yeniden hizmete koyduk. Çamlıya
dolmuşları kazandırdık. Hizmetlerimizi
halkımızın isteği ve talepleri
doğrultusunda yapıyoruz. Seçim bitti artık
icraat zamanı vatandaş bizden hizmet
bekliyor” diye konuştu. (Haber Merkezi)

GÜZELBAHÇE-PAYAMLI ARTIK DAHA YAKIN

Seferihisar’da işçiyi
sevindiren gelişme
Seferihisar Belediyesi’nde, 700 işçiyi
kapsayan maaş promosyonu anlaşması
yapıldı. Türkiye İş Bankası ile yapılan
anlaşmaya göre işçilere, 37 bin 500’er
TL ödenecek. Başkan İsmail Yetişkin,
“Seferihisar’a en iyi şekilde hizmet
etmek için varız. Bunu da mesai
arkadaşlarımla birlikte yapıyoruz.
Ekonomik olarak zor zamanlardan
geçtiğimiz bugünlerde yaptığımız ihale
sonucunda alınacak bu promosyon,
personelimize bir nebze destek
olacaktır. Emekçi kardeşlerim ve
ailelerine hayırlı olsun” dedi. 
(Haber Merkezi)

Menderes'te haşere
mücadelesi tam gaz
Menderes Belediyesi Temizlik İşleri
Müdürlüğü tarafından sürdürülen
çalışmalar kapsamında ilçede ilaçlama
seferberliği başlatıldı. Yapılan çalışmayla
ekipler 44 mahallede ilaçlanmayan sokak
bırakmayacak. Başkan İlkay Çiçek,
"Kurduğumuz ilaçlama ekibimiz larva
alanlarında ki çalışmalarını
tamamlayarak, 44 mahallemizin her bir
sokağını ilaçlamaya başladı.
Çalışmalarımız periyodik olarak gece
gündüz demeden sürekli devam edecek.
Halk sağlığını korunması başta olmak
üzere hemşerilerimizin huzuru ve
rahatlığı için alanda aktif şekilde
ilaçlamalarımızı sürdüreceğiz" dedi.
(Haber Merkezi)

Ödemiş merkezde 
asfalt seferberliği
Ödemiş Belediyesi ve İzmir Büyükşehir
Belediyesi iş birliği ile ilçe merkezindeki
cadde ve sokaklarda asfalt yama
çalışmaları aralıksız devam ediyor. Şehir
merkezindeki ana yollarda asfalt yama ile
yıpranmış ve zarar gören yolların onarımı
yapılıyor. Sorunların giderilmesi amacıyla
İzmir Büyükşehir Belediyesi ve Ödemiş
Belediyesi fen işleri ekiplerinin ortak
çalışmaları sonucunda asfalt yama
çalışmalarına hız verildi. Çalışmalar
kapsamında Şehit Erdal Bodur, Anadolu
Caddesi ve Saraçoğlu Caddesinde
çalışmalar tamamlandı. Adnan Menderes
Bulvarında çalışmalar devam ediyor.
(Haber Merkezi)

Mustafa
Günay

Ömer 
Eşki

Başkan Onur
Yiğit’ten Ata

Caddesi mesaisi

Konak’ın hayata dokunan 
hizmeti: Engelsiz Servis

Onur
Yiğit
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Muhterem Müslümanlar!
Ayet-i kerimede Yüce Rabbimiz şöyle

buyuruyor: “Ağzınıza geldiği gibi yalan
yanlış konuşup Allah’a da yalan isnat
ederek ‘Bu helâldir, bu haramdır’
demeyin…” 

Okuduğum hadis-i şerifte ise
Peygamber Efendimiz (s.a.s) şöyle
buyuruyor: “Helâl bellidir; haram da
bellidir. İkisinin arasında birtakım şüpheli
şeyler vardır ki insanların çoğu
bunları bilmezler. Kim
şüpheli şeylerden
sakınırsa, dinini ve
haysiyetini korumuş
olur. Kim de şüpheli
şeylere düşerse,
harama düşmüş
olur.” 

Yüce dinimiz
İslam’a göre helâl,
yapılmasına müsaade
edilen söz, tutum ve
davranışlardır. Haram ise
yapılması yasaklanan kötü ve çirkin
şeylerdir. Dinimize göre helâl ve haram
belirleme yetkisi Allah’a ve O’nun izniyle
Peygamberimiz Hz. Muhammed Mustafa
(s.a.s)’e aittir. Hiçbir kişi helâl ve haram
sınırlarını kendi düşünce ve görüşüne
göre daraltamaz veya genişletemez.
Dinimizde helâl dairesi oldukça geniştir.
Haramlar ise sınırlı sayıdadır.

Yüce Rabbimizin
haram kıldığı en
büyük günah şirktir.
Mümin, imanına
asla şirk
bulaştırmaz.

Allah’a
hiçbir

şeyi

ortak koşmaz. Nasıl ve ne şekilde yaşaması
gerektiğini yalnızca Allah’ın belirleyeceğini
kabul eder. Yalnızca O’na kulluk eder ve
yalnızca O’ndan yardım diler. 

Haram olan diğer büyük bir günah da,
insanın canına ve malına kastetmek, şeref
ve haysiyetine zarar vermektir. Dinimize
göre insanların canı mukaddestir,
dokunulmazdır. Kur’an-ı Kerim’de “Bir
insanı öldüren bütün insanları öldürmüş
gibidir.”  buyrulmaktadır. Bu cihanşümul
ölçüye rağmen bugün, insanlıktan
nasibini almamış katil siyonistler,
dünyanın gözü önünde Gazze ve Refah’ta
en büyük günahlardan birini işlemekte;
kadın, çocuk, yaşlı demeden masumları
katletmektedir. Ancak unutulmasın ki,
dünyada ve ahirette Allah’ın, meleklerin
ve diri diri yakılan mazlumların laneti
soykırım yapan zalimlerin üzerinedir. Ve
yine unutulmasın ki, zalimlerin zulmü
ancak kendi sonlarını hazırlamaktadır.

Azgınlaşan kavimlerin akıbeti bize
hep bu hakikati

hatırlatmaktadır. Bu
kaçınılmaz gerçekle onlar da
mutlaka yüzleşecektir.

İslam, haksız kazanç
kapılarının tamamını
kapatmıştır. Hayatın
bereketini götüren, huzur

ve güveni zedeleyen,
hırsızlık, rüşvet, tefecilik,

stokçuluk, karaborsacılık gibi
gayr-i meşrû yollar haramdır. Allah

katında büyük bir vebal olan kul ve kamu
hakkını ihlal etmek de haramdır.

İslam, en büyük sömürü ve zulüm
araçlarından biri olan faizin azını da
çoğunu da haram kılmıştır. Faiz, alışveriş
olarak kabul edilemez. Gelişen ve
değişen şartlar, faizin haram olduğu
gerçeğini asla değiştiremez. Bu hususta
Rabbimizin uyarısı gayet açıktır: “Faiz
yiyenler, kabirlerinden şeytanın çarptığı
kimsenin kalktığı gibi kalkarlar. Bu,
onların ‘Alışveriş de faiz gibidir’
demelerinden dolayıdır. Oysa Allah
alışverişi helâl, faizi haram
kılmıştır…”  

Sağlığı tehlikeye atan, yuvaları
dağıtan içki, kumar ve uyuşturucu
maddelerin tamamı haramdır. Fıtratı
bozan, aile ve toplumları fesada
uğratan, insanlığın geleceğini tehdit
eden zina, fuhuş ve cinsiyetsizleştirme

gibi her türlü eylem haramdır. İnsanlar
arasındaki muhabbeti bitiren, toplumsal
dayanışmayı yok eden yalan, dedikodu,
iftira, su-i zan gibi kötü hasletler
haramdır. Şu da bir hakikattir ki, gerçek
hayatta haram olan her şey, sosyal medya
ve dijital mecralarda da haramdır,
günahtır.

Ne yazık ki, helâl-haram duyarlılığının
günden güne azaldığı, haramların
özendirildiği ve aleni bir şekilde işlendiği,
mahremiyet sınırlarının hiçe sayıldığı bir
dönemde yaşıyoruz. Böyle bir zamanda
bize düşen; Allah ve Resûlü’nün koyduğu
helâl ve haram ölçülerine titizlikle riayet
etmektir. Ailemize ve çocuklarımıza
helâl-haram bilincini kazandırmaktır.
Unutmayalım ki, haramlar, Allah ile kul
arasındaki en büyük engeldir. Helâl-
haram hassasiyetini kaybetmek, fert ve
toplum için en büyük felakettir. 

Yüce Rabbimden bizleri ve
nesillerimizi helâl-haram duyarlılığına
sahip kullarından kılmasını niyaz ediyor;
hafta sonu sınava girecek olan
çocuklarımıza zihin açıklığı ve hayırlı
başarılar diliyorum. 

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/1134 ESAS sayılı dosya numarası ile erişim
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : İzmir İl, Bergama İlçe, DURMUŞLAR Mahalle/Köy, ENÇAYIR Mevkii, 112 Ada,
14 Parsel, Müdürlüğümüz dosy ...
Adresi : İzmir İli Bergama İlçesi Durmuşlar Mah. 112 Ada 14 Parsel Bergama / İZMİR
Yüzölçümü : 18.949,07 m2
İzmir İl, Bergama İlçe, DURMUŞLAR Mahalle/Köy, ENÇAYIR Mevkii, 112 Ada, 14 Parsel,
Müdürlüğümüz dosyasında icraya konu İzmir İli Bergama İlçesi Durmuşlar Mahallesi 112
ada 14 parsel numaralı taşınmaza keşif günü olan 11.10.2023 tarihinde keşif
heyetiyle gidilerek icraya konu taşınmazlar üzerinde gerekli incelemeler yapıldı.
İmar Durumu : İmar durumu Bergama Belediyesi İmar ve Şehircilik Müdürlüğünün internet
sitesinden sorulmuş; Taşınmazın 1/25000 Nazım İmar Planı, Köy Paftasında olduğu,
1/1000 Uygulama İmar Planı Olmadığı görülmüştür. Gayrimenkulün Yeri ve Hali Hazır
Kullanılış Şekli: icraya konu taşınmazın; İzmir İli Bergama İlçesi Durmuşlar Mahallesi 112
ada 14 parselde kayıtlı taşınmazın kuş uçuşu; Durmuşlar Mahalle Merkezine 2 km,
Bergama İlçe Merkezin 27 km doğusunda bulunduğu görülmüştür. Taşınmaza ulaşımın
güç ve yamaç arazide olduğu ve kadastral yola cephesi bulunduğu tespit edilmiştir.
Taşınmaz toprak yapısı bakımından içerisinde taş barındıran, orta derin toprak profiline
sahip engebeli kuru tarım arazisi olduğu; içerisinde palamut ağaçları ve orman çalılıkları
bulunduğu tespit edilmiştir. Taşınmaz içerisinde herhangi bir zirai muhdesat ve yapı
bulunmamaktadır.
SONUÇ VE DEĞERLENDİRME :Yukarıda etraflıca arz ve izah olunduğu üzere; 18.949,07
m2 alan içerisinde 112 ada 14 parselde kayıtlı taşınmazın bulunduğu semt ve mevkii,
yüzölçümü, toprak yapısı ve sınıfı, şehir ve iş merkezine mesafesi, bölgedeki konumu ve
değerine tesir edecek tüm etkenler ile günün ekonomik koşulları da dikkate alındığında
keşif tarihi itibariyle tarla vasfındaki taşınmazın m2 rayiç bedeli 30,00 TL/m² olduğu
tarafımca tespit edilmiştir. 18.949,07 m2 x 30,00 TL/m2 = 568.472,10 TL,
18.949,07 m2 yüzölçümü, İzmir İli Bergama İlçesi Durmuşlar Mah. 112 Ada 14 Parsel
Bergama / İZMİR
İmar Durumu :Yok
Kıymeti : 568.472,10 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Türkiye Cumhuriyeti Ziraat Bankası 20.05.2021 tarihli 500.000,00 TL
bedelli ipotek

24/05/2024 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2041183)
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Girişimcilik dünyası, her geçen gün daha
yenilikçi ve rekabetçi hale geliyor. Bu dinamik
ortamda girişimciler için en zorlu olan ise

finansman kaynağına ulaşım oluyor. Geleneksel
bankacılık yöntemleri, melek yatırımcılar ve girişim
sermayesi şirketleri veya fonları gibi seçenekler hala
geçerli olsa da kitle finansmanı son yıllarda popüler ve
etkili bir alternatif olarak öne çıkıyor.

Çok sayıda bireyin sağladığı küçük miktarlı katkılar
ile bir iş fikri veya projeyi finanse etmek üzere
oluşturulan yatırım ve fonlama sistemi olan kitle
finansmanında; finansal getiri sağlayan hisse bazlı ve
borçlanma bazlı modeller uygulamada daha yaygın
olarak yer buluyor.

Yeni bir girişim olmaları sebebi ile özellikle
bankalardan kredi almakta zorlanan işletmeler için
geniş bir kitleye ulaşarak küçük miktarlarla büyük bir
sermaye toplama, yapılan kitle finansmanı kampanyası
ile aynı zamanda proje ve ürün hakkında marka
bilinirliği oluşturmaya başlama ve ürün ya da hizmet
piyasaya sürülmeden tanınmasını sağlama; çok sayıda
ve küçük miktarda fon katılımı olduğundan yatırımcıya
düşük risk olanağı sunma ve ayrıca henüz yatırım
sürecinde iken potansiyel müşteriler ile yatırımcılar

tarafından yapılan  geri bildirimler sayesinde ürünün
geliştirilmesine ve stratejilerin yeniden
değerlendirilmesine imkan tanıma gibi avantajları
vardır. Bunlarla birlikte, kitle finansmanı her zaman
başarılı olmayabilir, girişimcilerin büyük umutlarla
başladığı bu yolculukta kampanyalar, beklenen ilgiyi
görmeyebilir ve hedeflenen sermaye toplanamayabilir,
bu durum sonucu harcanan emek ve eldeki kaynaklar
boşa gidebilir. Her ülkenin bu konudaki uygulama ve
yasal düzenlemeleri farklıdır. Girişimcilerin bu konuda
iyi araştırma yapmaları ve uyum sağlaması gerekir. Kitle
finansmanının yatırımcısına hisse veren
uygulamalarında, girişimcisine çok sayıda küçük
hissedarın yönetimi ve koordinasyonunda zorluklar
yaratacağı gibi girişimcinin şirket üzerindeki kontrolü
kaybetmesine de sebep olabilir. Ülkemizde; Paya
Dayalı Kitle Fonlaması Tebliği, Sermaye Piyasası
Kurulu tarafından 3 Ekim 2019 tarihinde yayımlanarak,
paya dayalı kitle fonlamasına ilişkin usul ve esasları
düzenlenmiştir. Bunun dışındaki kitle fonlama
modelleri için yasal alt yapı hazırlıkları devam
etmektedir.

Melek yatırımda ise yüksek net değere sahip
bireysel yatırımcılar, yeni bir girişimin başlangıç
aşamasında sermayedar olurlar. Sadece finansal destek
vermek yerine, girişimcilere stratejik rehberlik,
mentorluk ve iş ağı desteği de sağlarlar. Bu sebeple
melek yatırım ve kitle fonlaması arasındaki en belirgin
fark, yatırımcı profilidir. Melek yatırımcılar, genellikle iş
dünyasında deneyimli ve yüksek net değere sahip
bireylerdir. Bu yatırımcılar, girişimlere büyük
miktarlarda sermaye yatırarak, girişimcilerin işlerini
büyütmelerine yardımcı olurlar. Öte yandan, kitle
fonlaması çok sayıda küçük yatırımcıdan oluşur. Bu
yatırımcılar, internet platformları aracılığıyla projelere
küçük miktarlarda yatırım yaparlar. 

Melek yatırımın en büyük avantajlarından biri, tek
bir yatırımcıdan büyük miktarda sermaye girişi
sağlanmasıdır. Bu sayede girişimler hızlı büyüme
imkanına sahip olur. Ancak, melek yatırımcıların

şirkette söz hakkına sahip olması, girişimciler için bir
kontrol kaybı anlamına gelebilir. Ayrıca, melek yatırım
süreci, detaylı iş planları ve uzun müzakere süreçleri
gerektirir. Kitle fonlamasının en büyük avantajı, geniş
bir kitleye ulaşarak küçük miktarlarda büyük sermaye
toplanabilmesidir. Bu, girişimcilerin finansman bulma
sürecini daha hızlı ve basit hale getirir. Ancak, kitle
fonlaması her zaman başarılı olmayabilir ve beklenen
ilgiyi görmeyen kampanyalar hedeflenen sermayeyi
toplayamayabilir. Ayrıca, kitle fonlaması genellikle
yatırımcılara stratejik rehberlik veya mentorluk sunmaz.

Melek yatırım ve kitle fonlaması, girişimciler için
farklı avantajlar ve dezavantajlar sunan iki önemli
finansman yöntemidir. Melek yatırımcılar büyük
sermaye ve stratejik destek sağlarken, kitle fonlaması
geniş kitlelere ulaşarak küçük yatırımlarla büyük
sermayeye ulaşmayı sağlar. Girişimcilerin, iş modelleri
ve hedeflerine göre hangi yöntemin kendileri için daha
uygun olduğunu dikkatlice değerlendirmeleri
önemlidir. Finansal hedefler ve iş planları göz önünde
bulundurularak hangi finansman yönteminin işi daha
sürdürülebilir ve başarılı kılacağını belirlemek oldukça
kritiktir. Doğru finansman stratejisi, girişimcilik
yolculuğunda başarıya ulaşmanın temel taşıdır.

Gelecek hafta verilerin açıklanacağı takvimden
önemli olanları aşağıda paylaşıyorum.

Ekonomik veri takvimi
3 Haziran 2024, Pazartesi Çin İmalat Sektörü PMI 
3 Haziran 2024, Pazartesi Türkiye İmalat Sektörü

PMI 
3 Haziran 2024, Pazartesi Türkiye TÜFE (Aylık-

Yıllık)
3 Haziran 2024, Pazartesi Almanya İmalat Sektörü

PMI 
3 Haziran 2024, Pazartesi Euro Bölgesi İmalat

Sektörü PMI 
3 Haziran 2024, Pazartesi ABD İmalat Sektörü

PMI 
5 Haziran 2024, Çarşamba Çin Hizmet Sektörü

PMI
5 Haziran 2024, Çarşamba Almanya Hizmet

Sektörü PMI 
5 Haziran 2024, Çarşamba Euro Bölgesi Hizmet

Sektörü PMI 
5 Haziran 2024, Çarşamba Euro Bölgesi ÜFE

(Aylık-Yıllık)
5 Haziran 2024, Çarşamba OECD TÜFE (Aylık-

Yıllık)
5 Haziran 2024, Çarşamba ABD Hizmet Sektörü

PMI
6 Haziran 2024, Perşembe Euro Bölgesi Perakande

Satışlar
6 Haziran 2024, Perşembe Euro Bölgesi Faiz Oranı
6 Haziran 2024, Perşembe ABD Dış Ticaret

Dengesi
7 Haziran 2024, Cuma Çin Dış Ticaret Dengesi
7 Haziran 2024, Cuma Almanya Dış Ticaret

Dengesi
7 Haziran 2024, Cuma Euro Bölgesi GSYH (Aylık-

Yıllık)
7 Haziran 2024, Cuma ABD İşsizlik Oranı
Ekonomi ve finans sözlüğü
Ayni gelir: Devlet ya da işverenler tarafından

hanehalklarına mal ve hizmet şeklinde sağlanan,
parasal olmayan kazançları ifade eder.

Sterilizasyon: Merkez bankalarının, çeşitli
nedenlerle oluşan para arzı artışlarının etkilerini
dengelemek için uyguladıkları açık piyasa
işlemlerine denir.

TOK SAVAŞER

FİNANSALPUSULA
HALE hale.tok@finansalpusula.com

Melek
yatırımcı mı,
kitlesel
fonlama mı?

Ekonomik krizin artmasıyla derin
yoksulluk vatandaşları olumsuz
etkilemeye devam ediyor. Günden
güne ağırlaşan yaşam şartlarından
araştırmalara göre en çok kadınlar ve
çocuklar etkileniyor. Uzmanlar
ekonomik şiddetin oluşturduğu sosyal
dışlanmaya karşı, poltikalar üretilmesi
gerektiğini ifade ediyor. 

Bu noktada DİSK üyesi Genel-İş
Araştırma Dairesi Emek
Araştırma’nın (EMAR) hazırladığı
“Gelir Eşitsizliği ve Yoksulluk
Raporu-5” yayınlandı. Raporun
sonuçları yoksulluğu ve eşitsizliği
gözler önüne serdi. Raporda son bir
yıl içerisinde 190 bin kişinin daha
yoksullaştığı ifade edilirken bir diğer
çarpıcı sonuç ise yoksulluktan en çok
kadınların ve çocukların etkilendiği.
Raporda her 10 kadından 4’ünün
yoksulluk ve sosyal dışlanma riskiyle
karşı karşıya olduğu dikkati çekti. 

İSTİHDAMIN SÜREKLİLİĞİ
Kadınların işgücüne katılım

oranının düşük olması, toplumsal
cinsiyet eşitsizliği, kadınların eğitim
dışında kalmaları, temel ihtiyaçlara
erişememe gibi faktörlerin kadın
yoksulluğunun önemli nedenleri
olduğunu aktaran Hacer Foggo, bu
sebeplerin hem kadınları hem de
çocukların sosyal dışlanmalarına
sebep olduğunu vurguladı. Foggo,
“Sistem özellikle engelli, boşanmış,
çevresi tarafından dışlanmış gibi özel
durumları olan kadınları sosyal
yaşamdan tamamen uzak tutuyor.
Kadın istihdamı artırılarak sürekliliğin
sağlanması gerekiyor. Kadın yararına
istihdam programları yapılmalı ve
kadınların kadrolu, sosyal güvenceli
olarak çalışması sağlanmalı.
Kadınlarla ilgili hak temelli
mücadeleye ve ekonomik şiddetin
oluşturduğu sosyal dışlanmaya karşı
politikalar üretilmesi gerekiyor” diye
konuştu.

“Eğitim Reformu Girişimi’nin
(ERG) ‘Eğitim Askıda’ raporuna göre
442 bin 643 çocuk eğitim dışında”
diyen Foggo, “Rapora göre 442 bin
643 çocuk eğitim dışında. Rapora göre
yoksulluk çocuğun eğitimini
engelleyen en önemli nedenlerden
biri, yine yoksulluk veya sosyal
dışlanma riski altında çocukların oranı
yüzde 45,2. Düşünün 2020/21 eğitim -
öğretim döneminde ilkokul çağında
her 100 kız çocuğundan yaklaşık 7'si
okula gidemedi. Eğitim sisteminden
başlayarak kız çocuklarının eğitime

başlaması ve devam
edebilmesi için bölgesel
sosyal sorunlar
incelenmeli” dedi. Çocuk
yoksulluğuyla ilgili bilgiler
aktaran Foggo, “Çocuk
yoksulluğu demek,
beslenme yetersizliği,
öğrenme güçlüğü, okul
terki, suça sürüklenme ve çocuk
işçiliği demek. TÜİK rakamlarına
göre çocuk işçiliği yüzde 22,1.
Rakamlar çocukların yoksulluk
döngüsüne girerek döngüden
çıkmalarının imkansız olduğunu
gösteriyor. Yani yoksul bir çocuğun
yetişkinliğinde de vasıfsız bir eleman
olması ve güvencesiz işlerde çalışması
demek. Çocuk yoksulluğu bir çocuk
hakları ihlali. Çünkü bir çocuğun en
temel ihtiyacı olan gıdaya erişim bile
sağlanamıyor” ifadelerini kullandı. 

“Sahici tek çözüm var, o da insan
hakları temelli yoksulluk politikalarını
hayata geçirmek” diyen Foggo,
“Çözüm sokakta, o mahallede, o evin
içinde. Çözüm, milyonlarca paranın
harcandığı, sonra da raflarda tozlanan
yoksulluk projelerinde değil, o
raporları sorunun sahipleri ile birlikte
hayata geçirmek. Projeler
sürdürülebilir olacak bittiği zaman
kimseyi kapının önüne
koymayacaksınız. Kreşler erişilebilir,
kaliteli olacak, kadının ya da çocuğun
erişemeyeceği yerde değil. Meseleye
sahici bakmak gerek. Yaptığınız şeyin
çocuğun, kadının hayatında ne
değiştirdiğine bakmalısınız” diye
konuştu.

SAHİCİ ÇÖZÜMLER
“Son yirmi yıldır ülke yoksullaştı

kadınlar daha çok yoksullaştı” diyen
DİSK Genel-İş İzmir 8.No’lu Şube
Başkanı ve Kadın Komisyonu üyesi
Deniz Şahin Gümüştekin, “Bu
hükümet kadınlara değer vermiyor.

Kadınların elini her yerden çekmeye
çalışıyorlar. Şu anda hükümet
yüzünden kadınların kahkahalarına,
etek boylarına bile karışılıyor.
Hükümet kadınlar daha çok
yoksullaşsın diye çabalıyor” iddiasında
bulundu. “Kadınlar çalışma
hayatından el çektirilmeye çalışılıyor”
diyen Gümüştekin “Türkiye’de kadın
çalışanlar kadın oldukları için zorlukla
karşılıyor. Hükümetin politikası bu
yönde. İş yerleri kadın çalışan almak
istemiyor, bunun sonucunda da
kadınlar yoksullaştırılıyor” ifadelerini
kullandı. Kadınların eve hapsedildiğini
vurgulayan Gümüştekin, “Devletin
geliştirmesi gereken politikalar var. İş
yerlerine kreşler açılmalı, yaşlı bakım
evlerinin sayısı artırılmalı. Bunların
sayısı artarsa kadınların sosyal hayata
karışması daha kolay olur. Kadınlar
ekonomik özgürlüklerini alamadıkları
için boşanamıyorlar bile” diye
konuştu. 

‘SEBEP POLİTİKALAR’
Yoksulluk raporuyla ilgili genel

verileri değerlendiren ekonomist
Bülent Toptaş, Kovid dönemi
öncesinde rakamların pozitif yönde
olduğunu ancak pandemi sürecinde
ekonomide yaşanan durgunluğun
etkilerinin ülkemizde devam ettiğini
söyledi. Toptaş, “Gelişen ülkeler bu
sürece uyum sağlarken bizim gibi
gelişmekte olan ülkelerde süreç şok
etkisi yarattı. İkincisi bizim
ekonomimiz iyi yönetilmiyor. 2021’de
faiz indirimi yapıldı ancak faizler

enflasyonun çok altına inince
enflasyon patladı. Gelirin
sermaye ve emek arasındaki
bölüşümündeki
göstergelerde bozulmalar
oldu. Bu pandemiden
sonraki ikinci şok olurken
üçüncü şoku deprem ile
yaşadık. Üç faktör

ekonomimizi olumsuz etkiledi. Rusya
ve Ukrayna arasındaki savaş ve
Ortadoğu bölgesinde yaşanan
gelişmelerde dış faktörler olarak
ekonomimizi derinden etkiledi” dedi. 

Çalışanların büyük bir kısmının
asgari ücretle çalıştığını ve bu yüzden
çalışanların yüzde 15’inin yoksul
olduğunun altını çizen Toptaş, “Asgari
ücret refah içinde bir hayat sürdürme
açısından yeterli ekonomik gücü
sağlamıyor. Bu sebeple çalışanlar
yoksullaşıyor. Konut ve gıda
fiyatlarında doludizgin gidiyoruz. Bu
da ev ekonomisinin üzerindeki yükü
artırıyor. Çalışanların tasarruf ederek
sınıf atlaması bu şartlar altında zor”
ifadelerini kullandı. 

“Gelirin emek ve sermaye
arasındaki bölüşümü emek aleyhine
gitti” diyen Toptaş, “Yaklaşımlar
önemli. Ancak kamu tasarruf planları
açısından muazzam planlama ve
ilerleme olabileceğine dair ışık
görmüyorum. Yapılacak sosyal
harcamalarla emeklilik ve fakirlik
azaltılabilir. Hükümet devleti
istihdam kapısı olarak görüyor ancak
bu noktada anlayış değiştirilmeli.
Aynı zamanda vergilendirmede daha
adaletli olunmalı. Devlet vergilerle
gelir eşitsizliğini teşvik ediyor.
Milyoner olan da asgari ücretli çalışan
da bir litrelik benzin için aynı vergiyi
ödüyor. Dolaylı vergiler azaltılmalı
vatandaşın üzerindeki yük
hafifletilmeli ve kamunun finansmanı
bu şekilde sağlanmalı. Çok imkan var
ancak irade yok” dedi. 

Gelir Eşitsizliği ve Yoksulluk Raporu yoksulluğun boyutunu gözler önüne serdi. Özellikle kadın
ve çocukların yaşadığı zorluklar dikkati çekerken uzmanlar yoksulluğun sebeplerini anlattı

Yoksulluğun soğuk
nefesi enselerinde

‘Bilginin yerini
dijital devrim aldı’
Müstakil Sanayici ve İşadamları
Derneği (MÜSİAD) İzmir Şubesi’nin
düzenlediği “İzmir’e Değer Katanlar”
buluşmasında İzmir Yüksek Teknoloji
Enstitüsü Rektörü Prof. Dr. Yusuf
Baran konuk oldu. Organizasyonun
moderatörü MÜSİAD İzmir Başkanı
Gökhan Temur, üniversite-sanayi iş
birliğinin, Türkiye'nin geleceği için
kritik bir öneme sahip olduğunu
söyledi. Bilginin devriminin yerini
dijital devrime bıraktığını vurgulayan
İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsü
Rektörü Prof. Dr. Yusuf Baran da,
'Dünyanın geldiği nokta belki bizim
hayallerimizin çok ötesindedir. Bilim
ve teknolojinin geldiği noktada bir
üretim eko sistemi olarak İYTE’den
MÜSİAD’ın maksimum faydalanmasını
bekliyoruz' ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

‘Her serbest bölge 
özel üretim üssü’
İzmir Serbest Bölgesi Kurucu ve
İşleticisi A.Ş’nin (İZBAŞ) Olağan Genel
Kurul Toplantısı’nda ortaklara hitap
eden Yönetim Kurulu Başkanı Eyüp
Sevimli, serbest bölgelerin ihracata
odaklanan ve üçüncü ülke statüsünde
mevzuat yapısına sahip özel üretim
üsleri olduğuna dikkati çekti. Sevimli,
bu alanların belirlenmesi sırasında,
lojistik ve liman altyapısı, bölgedeki
üretim deseni ve yan sanayinin varlığı,
nitelikli istihdam kaynaklarına erişim
kolaylığı, nitelikli personel ile donanmış
kurucu ve işletici şirketlerin varlığı gibi
pek çok parametrenin dikkate alınması
gerektiğini vurguladı. Sevimli ayrıca,
serbest bölgelerin birbirini
engellemeden ve ülke ihracatına değer
yaratıcı bir strateji ile kurgulanması
gerektiğini sözlerine ekledi. 
(Haber Merkezi)
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MEMDUH GÜNEY

Hacer Foggo Deniz Şahin Gümüştekin Bülent Toptaş
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Ege Üniversitesi
Mühendislik Fakültesi Tekstil
Mühendisliği Bölümü öğretim
üyesi Doç. Dr. Nida Gülsevin
Oğlakcıoğlu’nun
yürütücülüğünü yaptığı
“Koruyucu Giysilerde Isıl
Stresi Azaltmaya Yönelik

Destek Sistemi Geliştirilmesi”
başlıklı proje TÜBİTAK 1505
Üniversite-Sanayi İşbirliği
Destek Programı kapsamında
desteklenmeye uygun
bulundu. Oğlakcıoğlu,
“Koruyucu giysilerin temel
amacı ilgili olduğu alanda

biyolojik, kimyasal, fiziksel ve
mekanik bariyer özelliğini
sağlamasıdır. Ancak kullanan
kişinin performansını
destekleyebilmek adına bu
giysilerden birincil
hedeflerinin yanı sıra
bulunduğu ortam şartlarına
bağlı olarak vücudun ısıl
dengesini sağlaması ve
dolayısıyla ısıl stresi yönetmesi
beklenmektedir.  Proje
sonucunda, bu özel teknik
giysilere entegre edilebilecek,
çok katmanlı özel bir
koruyucu destek sisteminin
geliştirilmesi amaçlanmıştır.
Isıl stres seviyesi minimuma
indirecek şekilde tasarlanan
bu yeni ürün, kişilerin maruz
kaldığı aşırı ısı ve nem
risklerine karşı koruma
sağlarken, aynı zamanda
çalışma verimliliğini de
artıracaktır” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Yeşilay’ın, Millî Eğitim Bakanlığı’nın iş birliğiyle
gerçekleştirdiği “Sağlıklı Nesil Sağlıklı Gelecek
Yetenek Yarışması” sonuçlandı. Çocukların ve
gençlerin bağımlılık konusunda farkındalıklarının
artırılmasını amaçlayan yarışma, ilk, orta ve lise
kademelerinde eğitim gören tüm okul öğrencilerinin
katılımına açık yapıldı. Bu yıl yarışmaya Türkiye
genelinden 26 bin 962 edebi ve 66 bin 814 görsel
eserden oluşan toplam 93 bin 776 başvuru yapıldı.
Yarışmada, 466 öğrenci görsel ve edebi dalda il
birincisi seçildi. İl birincisi eserler arasından da her
iki kategoride ülke genelinde birinci, ikinci ve
üçüncüler belirlendi. (Haber Merkezi)

Bağımlılıklara
karşı ortak dil Yaza yavaş yavaş merhaba derken sıcak

havalar kendini göstermeye başladı.
Havadaki yüksek sıcaklık yüzünden vücudun
kendi iç ısısını korumak için daha fazla
uğraştığını ve bunun sonucunda kalp,
akciğerler ve böbrekler üzerine daha çok
yük bindiğini söyleyen kardiyoloji uzmanı
Prof. Dr. Nevrez Koylan, “Kuşkusuz yaz
deyince pek çoğumuzun kendini her daim
dışarı atası olsa da günün belirli saatlerinde
dikkatli olmakta fayda var” dedi. Koylan;
“Kalp yetersizliği olan kişiler mutlaka serin
yerlerde bulunmalı. Ağır kalp
yetersizliğinde hastanın aldığı sıvıyı da
kısıtlı tutmak gerekebiliyor” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

EÜ’lü bilim ekibi
akıllı giysi peşinde

UZMANINDANLGS
BAŞARI ÖNERİLERİ
Uzun ve yorucu maratonun sonuna gelindi. Yaklaşık1 milyon öğrenci 2 Haziran
Pazar sabahı yaşamlarının yeni bir dönemini tayin edecek sınava girecekler

Aileler ve öğrenciler için
heyecan dorukta, stres yüksek!
Peki, sınav öncesi son günde
nelere dikkat ederek stresi
azaltmak, başarıyı artırmak
mümkün olabilir? Klinik
psikolog Oğuzhan Gürdoğan,
“Özellikle sınavdan bir gün
önce öğrenciler bazı hatalara
sık düşebiliyorlar. Örneğin;
kendilerini hazırlıksız
hissederlerse bütün gece uyanık
kalıp son dakika konuları
sıkıştırarak yeniden gözden
geçirmek isteyebiliyorlar.
Ancak bu yaygın hata, başarıyı
artırmak yerine azaltıcı bir
faktördür” diyor. Gürdoğan,
özellikle sınavdan bir gün önce
en sık düşülen hatalara dikkat
çekti, LGS öncesi son güne özel
dikkat edilmesi gerekenleri
anlattı, önemli uyarılar ve
önerilerde bulundu.  Kendinize
‘iyi iş çıkaracağınızı’ söylemek
yerine ‘iyi iş çıkardığınızı’ hayal
edin. Yapılan bilimsel
çalışmalara göre; kişinin
başarılı olduğunu zihninde
canlandırması; güveni
artırmaya, sinirleri yatıştırmaya,
ruh halini iyileştirmeye ve
kaygıyı azaltmaya yardımcı
oluyor.  Önceki başarılarınızı
hatırlamak güvenin artmasına
katkı sağlar. Bu nedenle
geçmişteki başarılarınızı
aklınıza getirin. Önceki sınavda
başarılı olmanıza neyin
yardımcı olduğunu ve bunu

şimdi nasıl uygulayabileceğinizi
düşünün.  Klinik Psikolog
Oğuzhan Gürdoğan “Bir
göreve ne kadar iyi hazırlanmış
olduğunuz önemli bir güven
kaynağıdır. Öğrencilerin
yaptıkları hazırlık çalışmalarını
kendilerine hatırlatmalarını
sağlamak, sınava hazırlanırken
güven ve kontrol duygularını
artıracaktır” diyor.
ODAKLANIN

Başkalarıyla kendini
kıyaslamak sık yapılan
yanlışlardan biri. Ancak
kıyaslanmak stres yaratır ve
başarısızlık korkusunu tetikler.
Oysa kendinize odaklanmanız
ve başkalarıyla kıyas içine
girmemeniz güvenininizi
artıracaktır. Kendinize inanıp,

performans yeteneklerinize
güvenin. Tehdit olarak görülen
şey stresi artırır. Sınavı tehdit
olarak değil meydan okuma
olarak değerlendirin. 'Ya ters
giderse' diye düşünmek yerine
sınavı başarılı olmak için bir
fırsat olarak görün. Bu sayede
performansınız olumlu
etkilenir.
GECE UYKUSU

Yeterli ve kaliteli uyku,
hafızanızı ve
konsantrasyonunuzu artırarak
sınav performansınızı olumlu
etkiler. O nedenle yeterli süre
ve kaliteli uyumaya özen
gösterin. Yatağa yattığınızda
uykuya dalana kadar olumlu
duygulara sahip olun. Sınav
öncesi son gün stresin etkisiyle

aç hissetmeyebilirsiniz ama
öğünleri atlamak kan şekerini
düşürür, halsizliğe neden olur.
Bu nedenle sağlıklı beslenin,
dışarıdan bir şey yemeyin.
Uykunuzu olumsuz etkileyeceği
için çay, kahve ve enerji içeceği
içmek gibi sık yapılan yanlışlara
düşmeyin. (Haber Merkezi)
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Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Fantom ağrısı, bir uzvun
kesilmesinden sonra, sanki kesilen uzuv
hala yerindeymiş gibi hissedilen ağrıdır.
Genellikle kol veya bacak
kesilmelerinden sonra ortaya çıkmakla
birlikte, meme, göz veya son bağırsağın
çıkarılması gibi durumlarda da
görülebilir. Ayrıca, doğuştan kolu veya
bacağı olmayanlarda da fantom ağrısı
yaşanabilir.

Fantom ağrısı üç farklı ağrı durumu ile
ilişkilidir:

Fantom ağrısı: Kesilen uzuvda
hissedilen ağrı.

Güdük ağrısı: Kesilen uzuvdan geriye
kalan parçada hissedilen ağrı.

Fantom hissi: Kesilen uzuv hala
yerindeymiş gibi bir his, genellikle
yanma ve karıncalanma ile birlikte.

Fantom ağrısı
çeşitli faktörlerle
tetiklenebilir,
bunlar arasında
hava
değişiklikleri,
uzvun kalan
kısmına baskı,
duygusal stres ve
yorgunluk
bulunmaktadır.
Bu ağrı,
operasyondan birkaç gün sonra başlar ve
bazı hastalarda zamanla azalırken,
bazılarında uzun yıllar devam edebilir.

Fantom ağrısının nedeni tam olarak
bilinmemekle birlikte, beynin ağrıyla
ilgili merkezlerinin bu ağrıyı ortaya
çıkardığı düşünülmektedir. Özellikle,
kesilmeden önce uzun süre ağrı çeken
hastalarda fantom ağrısı daha yaygın
olarak görülmektedir.

Tedavi Yöntemleri
Fantom ağrısının tedavisi zor olabilir

ve çeşitli yöntemler denenebilir:
İlaç Tedavisi:
Spesifik bir ilaç yoktur, birçok farklı

ilaç denenebilir.
Kalsitonin, depresyon ilaçları, sara

ilaçları, morfin türevi ağrı kesiciler ve
diğer bazı ilaçlar kullanılabilir.

TENS (Transkutanöz Elektriksel
Sinir Stimülasyonu):

Cilde yapıştırılan elektrotlarla
elektriksel uyarı verilerek ağrı iletimi
kesilmeye çalışılır.

Fantom ağrısından ziyade güdük
ağrısında etkilidir, ancak güdük ağrısının
azaltılması fantom ağrısının da
azalmasına yardımcı olabilir.

Güdüğe lokal anestezik enjeksiyonlar
da yapılabilir.

Girişimsel Tedavi:
İlaç ve TENS tedavisine yanıt

vermeyen hastalar için sempatik sinir
bloğu, omuriliğe yerleştirilen ince
elektrotlarla elektriksel uyarı ve derin
beyin uyarısı gibi yöntemler
kullanılabilir.

Yaşam Tarzı ve Destek
Eğer tüm bu yöntemler başarısız

olursa, hastalar ağrıyla başa çıkma
stratejileri geliştirmelidir:

İlgiyi ağrıdan uzaklaştırmak: Kitap
okumak, müzik dinlemek gibi
aktiviteler.

Fiziksel aktivite: Egzersiz, yüzme,
yürüme gibi fiziksel aktiviteler ağrının
hissedilmesini azaltabilir.

Psikolojik destek: Psikolojik
danışmanlık ve terapi grupları, fantom
ağrısıyla başa çıkmada yardımcı olabilir.

Fantom ağrısı, kişinin yaşam kalitesini
olumsuz etkileyen karmaşık bir
durumdur ve multidisipliner bir
yaklaşımla tedavi edilmesi gereklidir.

KUŞ

GAMZE

Hayalet
ağrı

fztgamzekus@gmail.com

sAĞLIKLI YAŞAM REHBERİ

Sıcak hava kalbe zarar

Oğuzhan
Gürdoğan
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Petkimspor'da
MİLLİ SEVİNÇ
BASKETBOL Süper Ligi'nde bu sezon
ilk kez play-off oynayıp yeni sezonda
Avrupa'da yer almaya hak kazanan
Aliağa Petkimspor, altyapısından
yetiştirdiği Yiğit Gökay Kaba'nın U18
Milli Takım'a seçilmesiyle gurur
duydu. Petkimspor'da altyapıdan
çıkarak A takımda forma giyen genç
oyuncu, 2024 Genç Erkekler Avrupa
Şampiyonası hazırlıkları kapsamında
U18 Genç Erkek Milli Takımı aday
kadrosuna davet edildi. (DHA)

SOUTHAMPTON ile Leeds United
arasında oynanan Championship Play-Off
Final karşılaşması için Göztepe
yönetimiyle Londra'ya giden ve
kurmaylara takımda kalmaya sıcak
batığını belirten kaptanlardan Atınç
Nukan’la yollar resmen ayrıldı. 2019-2020
sezonundan bu yana sarı-kırmızılı formayı
terleten tecrübeli stoper için veda mesajı
yayınlandı. Yapılan resmi açıklamada,
"Hem şanlı formamızı hem de kaptanlık
bandını gurur ve layıkıyla taşıyan, şanlı
tarihimizin unutulmaz isimlerinden olmayı
başaran ve şampiyonluk yolunda büyük
emekler veren kaptan Atınç Nukan'a
teşekkür ediyoruz" ifadeleri kullanıldı.

Bu sezon 21 müsabakada görev yapan 30
yaşındaki oyuncu, teknik direktör Stanimir
Stoliov döneminde yedek kaldı. Toplam bin

213 dakika süre alan Atınç 2 gol atıp 1 de
asist yaptı. 

5 OYUNCU DAHA GİTTİ
Sarı-kırmızılı kulüp, Fıratcan,

Messaoudi, Celil, Ensar ve Ümit'e
hizmetleri için teşekkür etti. Göztepe'nin
açıklamasında, "Bu zorlu yolculukta
ailemizin bir parçası olduğunuz için
teşekkürler. Her zaman Göztepe tarihinin
bir parçası olarak hatırlanacaksınız. 2023-
24 sezon sonu itibariyle sözleşmesi sona
eren Fıratcan Üzüm'e ayrıca kiralık
sözleşmelerinin sona ermesiyle birlikte
kulüplerine geri dönen Billal Messaoudi,
Celil Yüksel, Ensar Aksakal ve Ümit
Akdağ'a teşekkür ediyor, bundan sonraki
kariyerlerinde başarılar diliyoruz"
ifadeleri yer aldı. (DHA)

Pınar KSK seriyi 
eşitlemek istiyor
BASKETBOL Süper Ligi Play-Off yarı
final serisindeki ilk maçta Anadolu
Efes'e deplasmanda 103-80 yenilen
Pınar Karşıyaka rakibine hem seriyi
eşitlemek hem de evine saha
avantajını eline geçirerek dönmek için
konuk olacak. İstanbul Sinan Erdem
Spor Salonu'ndaki mücadele bugün
saat 20.30'da start alacak. Seride
üçüncü maç 2 Haziran Salı günü
Mustafa Kemal Atatürk Karşıyaka
Spor Salonu'nda oynanacak.
Karşıyaka yarın kazanırsa rakibini 4
Haziran Salı günü dördüncü
karşılaşmada ağırlama avantajına da
sahip olacak. İlk maçta ilk yarıda başa
baş bir oyun sergileyen Karşıyaka,
üçüncü periyotta rakibine 30 sayı şansı
tanıyıp yalnız 10 sayı atabilince farklı
yenilgiden kurtulamadı. (DHA)

TFF 3'üncü Lig'de yeni sezonda
da yola şampiyonluk hedefiyle
çıkmaya hazırlanan Karşıyaka,
kadrosundaki altyapı patentli genç
oyuncularını takımda tutacak.
Ligde statü gereği 22 yaş ve
altında 2 futbolcuyu ilk 11'de
oynatması, toplamda 6 genci maç
kadrosuna alması gereken

Karşıyaka'da geçen sezon çıkış
yapan Ferdi Burgaz ve Mustafa
Durgun'a yeni sezonda da büyük iş
düşecek.Yeşil-kırmızılılarda geçen
sezon 23'ü ilk 11'de 25 maçta
oynayan 21 yaşındaki sol bek
Ferdi, gösterdiği performansla
Süper Lig ekiplerinin dikkatini
çekmişti. 20 yaşındaki ofansif orta

saha oyuncusu Mustafa Durgun ise
ligde 8'i 11'de 16 maçta görev
yaptı. Altyapısından çıkan genç
golcü Batuhan Kuru'yu
profesyonel yapmaya hazırlanan
Karşıyaka'da Arda Gülmez,
Mertcan Koç gibi altyapıdan
oyuncuların da kadroda olması
planlanıyor. (DHA)

SON olarak Almanya 4'üncü Lig
ekibi Wuppertaler SV'de forma
giyen gurbetçi futbolcu, İzmir
temsilcisi ile 3 yıllık anlaşma

sağladı. Torbalı Metin Oktay
Yerleşkesi'nde gerçekleştirilen
imza törenine sportif direktör
Murat Korkmaz katıldı. Borussia

Dortmund altyapısında 9 sezon
forma giyen Hüseyin, U16 ve U17
milli takımlarında 3'er kez forma
giydi. Tecrübeli oyuncu geçen
sezon 25 maçta 4 gol attı.

Türkiye'ye geldiği için çok mutlu
olduğunu belirten Hüseyin Bulut,
"Altınordu için elimden gelenin en
iyisini yapacağım. Öncelikli
hedefimiz Altınordu'yu 1'inci Lig'e
çıkarmak. Güzel bir sezon bizi
bekliyor" dedi. Hüseyin'i son 2
sezondur yakından takip ettiklerini
söyleyen sportif direktör Murat
Korkmaz, "Kendisi Dortmund genç
takımlarında oynarken önemli
işler yaptı. Hızlı, süratli bir oyuncu.
Altınordumuza katkı
sağlayacaktır. Takımımıza önemli
katkılar vereceğine inanıyoruz"
diye konuştu. (DHA)
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Altınordu'dan ilk takviye

Karşıyaka’da gençler kalıyor

ICRYPEX ana sponsorluğundaki
2024 Oyman Atabay sezonu, Ege
Otomobil Spor Kulübü (EOSK)
tarafından 25-26 Mayıs tarihlerinde
Aydın’da gerçekleştirilen Buharkent
Tırmanma Yarışı ile devam etti. 2024
AVIS Türkiye Tırmanma Şampiyonası
üçüncü ayağı olan ve Buharkent
Belediyesi katkılarıyla düzenlenen
yarışta, 5 ayrı kategoride 32
sporcunun mücadele etti.

7,59 kilometre uzunluğundaki
parkurda iki çıkış üzerinden koşulan
yarış sonunda, Kategori 1’de Atış
Motorsport’tan Mehmet Gökseven
günün en hızlı ismi olurken, ikinciliği

aynı takımdan Faruk Sayın ve
üçüncülüğü de GP Garage My
Team’den İlker Aktaş elde ettiler.
Kategori 2’de Atış Motorsport’tan
Engin Apaydın birinciliğe ulaşan
sporcu olurken, Ayhan Germirli ikinci
ve Atış Motorspor’dan Metehan
Üstükarcı da üçüncü olarak podyuma
çıkan sporcular oldular. Kategori 3’te
Atış Motorsport’tan Burak Dalkılıç
podyumun en üst basamağına
çıkmayı başarırken, Ege Asal
Motorspor’dan Murat Çetin ikinci ve
Hypco Neo Motorspor’dan Tolga
Çapkınoğlu ise üçüncü oldular.
(Haber Merkezi)

Göztepe’de ayrılıklar başladı

Şirketleşmede 
yetki yönetimde
Mali ve sportif açıdan tarihinin
en karanlık günlerini geçiren

Altay, geride kalan sezon
topladığı 10 puanla TFF 2.

Lig’e düştü. Bu süreçte çareyi
şirketleşmede arayan 

siyah-beyazlılar, düzenlediği
olağanüstü genel kurul

toplantısıyla ilk adımı attı

TFF 2'nci Lig temsilcilerinden Altınordu dış transferde ilk
imzayı 25 yaşındaki sağ kanat oyuncusu Hüseyin Bulut'a attırdı

TFF 2'nci Lig'e düşen Altay'ın olağanüstü
genel kurulunda mevcut yönetime
şirketleşme yetkisi verildi. İzmir Atatürk
Stadı'ndaki Türkiye Faal Futbol Hakemleri
ve Gözlemcileri Derneği Toplantı Salonu'nda
gerçekleşen kongreye 490 üye katıldı. Son
olarak 621'e düşürülen kulüp üye sayısının
4'te 3'ünün salonda bulunmasıyla birlikte
genel kurul geçerli sayıldı. Kongrede
şirketleşme maddesine 11 üye olumsuz, 27
üye çekimser oy verirken, 421 üye oyunu
olumlu kullandı.

Oylama sonucu mevcut yönetim, kulübün
futbol şubesinin yarışmacı haklarını mayıs
ayında kurulan Büyük Altay 1914 Futbol ve
Spor Yatırımları Anonim Şirketi'ne
devretme yetkisi aldı. Camianın önde gelen
isimleri yeni sezon öncesi siyah-beyazlı
kulübe yatırımcı bulmak için çalışmalara
başlayacak. Son olarak toplam borcu 684
milyon 555 bin TL olarak açıklanan Altay'da
güçlü bir yatırımcı bulunup, transfer
yasağının kaldırılması ve iddialı bir takım

kurulması hedefleniyor.
Altay'ın olağanüstü genel kurulunda

kulübün sembol isimlerinden Mustafa
Denizli de hazır bulundu. Şirketleşme
çalışmalarında aktif rol oynayan Mustafa
Denizli'nin yatırımcı arayışlarında da
etkinliğini sürdüreceği öğrenildi. Öte yandan
Altay Başkanı Süleyman Özkaral'ın yanı sıra
eski başkanlardan Nafiz Zorlu, Ahmet
Taşpınar, Aslan Savaşan, Ayhan Dündar,
Eski Yüksek Divan Kurulu Başkanı Ahmet
Çoker, kulübün efsane futbolcularından
Ayfer Elmastaşoğlu da genel kurulda
bulundu. (DHA)
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Pyxis Fotoğraf Kulübü, AFIAP unvanlı
İzmirli sanatçı Yusuf Tuvi’nin, 50. Sanat
Yılı’nı görkemli bir törenle kutladı. Pyxis
Fotoğraf Kulübü Başkanı Gürhan Güner,
Tuvi’nin fotoğraf sanatçısı olarak ününün
ülke dışına yıllar önce taştığını söyledi;

“Yusuf Tuvi, biz
İzmirliler’in gurur

kaynağı bir
değerimizdir”

diye konuştu.
“Yusuf
Tuvi’nin
fotoğrafları
ustalık

işidir” diyen
gazeteci ve

fotoğrafçı Lütfü
Dağtaş da

“Fotoğrafta kadraj
dediğimiz çerçeveleme işini ustalıkla
yapar. Karelerinde hiçbir fazlalık
göremezsiniz” ifadelerini kullanıdı. İzmir
Büyükşehir Belediyesi'nin, Tarihe Saygı
Yerel Koruma Ödülü'ne layık görülen Tuvi,
birçok kişisel sergi açtı, karma sergilerde
yer aldı. Fotoğrafları dergi ve yıllıklarda
yayımlanan Tuvi'nin, ‘New York’ adlı bir
kitabı da bulunuyor. (Haber Merkezi)

DUYGU YÜKLÜ ANLAR
Atatürk Kültür Merkezi’ndeki unutulmaz
konserde hekimler, çalışanlar ve
hastalar en güzel eserleri birlikte
söylerken, izleyiciler hem eğlendi hem
de duygu dolu anlar yaşadı. Medical Point
Hastaneleri Yönetim Kurulu Başkanı
Vekili Veysi Kubba’nın kızı İrem Kubba,
seslendirdiği ‘Sevemedim Karagözlüm’
parçasıyla alkış topladı.

‘İŞTE KARŞINIZDAYIZ’
Kanseri yenen 9 yaşındaki Rüzgar Akovalı ile 5
yaşındaki Masal Liva Uthan’ın performansları
beğeni topladı. Kubba, “Şükürler olsun bugün
sizlerle projeyi gerçekleştirmenin
mutluluğunu ve huzurunu yaşıyorum” derken
gecenin mimarlarından Pınar Seli Soydaş,
“Gönlümüzden akan gözyaşlarımızla bu
projeye başladık ve karşınızdayız” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

İSTE GELECEGİN 
Giorgio Armani’leri
Ticaret Bakanlığı’nın desteğiyle Ege Hazırgiyim ve Konfeksiyon İhracatçıları Birliği’nin
18’incisini düzenlediği EİB Moda Tasarım Yarışması’nda kazananlar ödüllerine kavuştu
ŞAMPİYONLAR GEÇİDİ
Yarışmanın kazananı Otantisite adlı
tasarımıyla Nilgün Demirhan oldu.
İkinciliği Rug Reverie adlı tasarımıyla Buse
Ünal kazanırken, üçüncülüğü adlı Rezven
tasarımıyla Mustafa Sıtkı Asmaoğlu elde
etti. Finale kalan ilk 10 tasarımcı, Özlem
Erkan mentörlüğünde İzmir Olgunlaşma
Enstitüsü ile hazırladıkları koleksiyonları
Serkan Duman ve Gökhan Duman
koreografisiyle sergiledi.

‘HEPİNİZİ KUTLUYORUM’
Genç tasarımcılara seslenen Ege
Hazırgiyim ve Konfeksiyon İhracatçıları
Birliği Başkanı Burak Sertbaş, “Burada
sergilenen her eser, sadece bir tasarım
değil, aynı zamanda başarı hikayesidir.
Hepinizi bu olağanüstü çabalarınızdan
ötürü kutluyorum” diye konuştu. İlk üç
dereceyi alan finalistler, para ödülünün
yanı sıra yurt dışında eğitim fırsatına da
sahip olabiliyor. (Haber Merkezi)

Ege Üniversitesi (EÜ) Eğitim
Fakültesi Güzel Sanatlar Eğitimi
Bölümü öğrencilerinin
eserlerinden oluşan
resim sergisi “Melanj”
sanatseverlerle
buluştu. Öğr. Gör. Dr.
Bengü Bahar’ın
koordinatörlüğünde
hazırlanan sergide,
öğrencilerin kendi çocukluk
anılarından ilham alarak
oluşturdukları eserlere yer verildi.

Serginin koordinatörü Öğr. Gör. Dr.
Bengü Bahar, “Yıllar boyunca çeşitli

fakültelerde
eğitimci olarak
bulundum ve bu
süreçte
öğrencilerin neler
kazanabildiklerini
izleme şansım
oldu. Bugün

burada bulunan öğrencilerimizin çok
şanslı olduklarını düşünüyorum”
dedi. (Haber Merkezi)

Fotoğrafta yarım 
asırlık birikim

Egeli öğrencilerden ‘Melanj’ sergisi 

Ödemiş Belediye Başkanı
Mustafa Turan’ın, “Peyzaj
Ödemiş” projesi
kapsamında çalışmaları
hızla devam ediyor.
Çiçeklerle, süs bitkileri,
süs taşları ve
ışıklandırmayla donatılan
kavşaklar adeta bir renk şölenine

dönüşüyor. Ulus Meydanı, Sefa ve
Saracoğlu caddelerindeki
kavşaklarda çalışmalarını
tamamlayan ekipler, Beşgöz
mevki ve zeytinlik yolu son
kavşağında çalışmalarını
sürdürüyor. Ayrıca önümüzdeki
Birgi ve Çatalarmut kavşaklarında

da çalışma yapılacak. (Haber Merkezi)

İEÜ Medical Point Hastanesi’nin hekim ve çalışanları ile
kanseri atlatan hastalar, ‘Bir Şarkı Bir Hayat’ konserinde
buluştu. Sevilen şarkılar hep birlikte seslendirildi 
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Her sokak her köşe
rengarenk olacak
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Kemalpaşa Belediyesi'nin
düzenlediği 51’inci Altın Kiraz Kültür
ve Sanat Festivali yarın yapılacak.
Festival kapsamında düzenlenecek
Kiraz Teşvik Müsabakası ile yılın en
kaliteli kirazlarının belirleneceği
etkinlikte, Hakan Doğanay sahne

şovları ve
sunumuyla
festivale renk
katacak.
Kemalpaşalı kiraz
üreticilerinin
ödüllerini
Kemalpaşa
Belediye Başkanı

Mehmet Türkmen’den alacağı
etkinlikte Melek Mosso gecenin
finalinde şarkılarıyla unutulmaz bir
gece yaşatacak. Başkan Türkmen,
“Geçtiğimiz hafta olumsuz hava
koşulları nedeniyle ertelenen
festivalimizin yenilenen tarihine tüm
halkımızı davet ediyorum" dedi.
(Haber Merkezi)

Kirazın başkenti
coşkuya hazır


